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Javno občinsko glasilo Kopitarjev glas je vpisano v razvid medi-

jev pri Ministrstvu za kulturo Republike Slovenije pod zaporedno 

številko 462. – Izdajatelj: Občina Vodice, Kopitarjev trg 1, Vodice 

– Glasilo prejemajo vsa gospodinjstva v občini brezplačno.

Izhaja mesečno v 1450 izvodih. – Odgovorna urednica: 
Monika Kubelj – Uredniški odbor: Franc Kmetič, Natalija 
Rus, Mojca Ločniškar, Cveto Vrbovšek in Alenka Jereb – 
Lektorica: Alenka Peteršič – Oblikovanje: Janez Hočevar 
– Fotografije: Rok Štupar in ostali – Tisk: Kubelj, d. o. o. – 
Datum natisa: avgust 2012 – Naslov uredništva: Kopitarjev 
trg 1, 1217 Vodice – elektronski naslov: kopitar.vodice@
siol.net ali monika.kubelj@gmail.com. 
Javno občinsko glasilo Kopitarjev glas na medmrežju: 
www.vodice.si.

Sporočilo bralcem:
Odgovorna urednica si pridržuje pravico do objave ali neobjave, 
krajšanja, povze manja ali delnega objavljanja nena ročenih pri-
spevkov v skladu s pro storskimi mož nos tmi. Izjema so odgovori 
in po prav ki objavljenih informacij, ki bi lahko priza deli posame-
znikovo pravico ali interes, kot to določa zakon.
Vsi prispevki morajo biti opremljeni s polnim imenom in naslo-
vom odgovorne fizične osebe (tudi v primeru institucij, organiza-
cij, strank, društev ipd.) ter po možnosti s telefonsko številko, na 
kateri je mogoče preveriti avtentičnost avtorja.
Zaradi različnih datumov izida bomo vaše prispevke objavili koli-
kor hitro bo mogoče.

Z vsakim letnim poročilom je medijev manj, tako da 
je stanje že kar strašljivo. Posledično brez dela osta-
ja veliko novinarjev. Novinarjev, ki so bili (če so prav 
pis(k)ali) med letoma 1960 in 1990 pravi gospodje. 
Starejši kolegi se bodo tega gotovo spominjali. Po 
drugi strani je ukinjanje in propadanje uredniških 
hiš logično, saj je revij in časopisov izjemno veliko, 
Slovencev premalo, pa tudi bralna kultura ni na vi-
šku. Svoje je naredila še internetna mrzlica. V teh 
časih imam občutek, da se mnogi kar izogibajo te-
meljitejšemu prebiranju novinarskih vrstic, ker so 
se najedli političnih zdrah, stalnega negodovanja 
o krizi in zategovanju, poročil o osebnih tragedijah. 
Čeprav, žal, te še najbolj pritegnejo ljudi k branju. 
Lokalni časopisi, ki jih financirajo občine, so sicer v 
boljšem položaju, a tudi pod stalnim žuganjem in 
pod pritiskom po potrebi po finančnem varčevanju. 
Kar je seveda prav, saj gre za vaš – davkoplačeval-
ski denar. A če sem pri nastopu uredniškega mesta 
mislila, da se lokalni časopisi kaj razlikujejo od tisti 
»velikih« medijev po vplivu politike, sem se zmoti-
la. Lokalni časopis, lokalni problemi, vplivi lokalnih 
političnih veljakov ... Pa čeprav ti isti ljudje prihajajo 
na dan z očitkom, da novinarsko poročanje ni objek-
tivno. Pojma objektivnost in avtonomnost pogosto 
povezujemo z novinarskim poklicem. A dejstvo je, 
da je novinar tako kot kateri koli drug človek težko 
povsem objektiven. Vedno so zadeve predstavlje-
ne subjektivno. Ker smo ljudje preprosto različni in 
ker na dogodke gledamo s svojega zornega kota. 
Novinar se lahko samo poskuša približati »objek-
tivnosti«. In če bi bil novinar ali urednik res povsem 
avtonomen (kot recimo piše tudi v našem statutu), 
potem bi se očitki in nezadovoljstvo kar kopičili. Lju-
dje namreč ne berejo radi kritik na svoj račun. Tudi 
v Vodicah ne.

Monika Kubelj
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Občina Vodice
Sprejemna pisarna: 
vsak delovni dan od 8. do 17. ure. 
E: sprejemna@vodice.si, T: 01 833 26 10. 
Občinska uprava: 
ponedeljek in petek od 10. do 12. ure, 
v sredo od 10. do 12. ure in od 14. do 17. ure. 
Sporočanje okvar na omrežju javne razsvetlja-
ve: vsak delovni dan med 8. in 15. uro, 
T: 01 833 26 15 ali 01 833 26 10.

Upravna enota
UE Ljubljana, sektor za upravne notranje za-
deve, Krajevni urad Vodice: T: 01 833 23 00. 
Uradne ure: 
od 2. 7. 2012 do 31. 8. 2012
ob sredah med 8. in 12. ter 13. in 17. uro.

Javno podjetje Komunala
Vodice, d.o.o.
Poslovanje s strankami: T: 01 833 25 00, uradne 
ure v prostorih javnega podjetja (dom krajanov, Utik 1), 
ob ponedeljkih in petkih med 9. in 12. uro, ob sredah 
med 9. in 12. ter 14. in 17. uro.
Dežurna terenska služba: M: 051 622 282.

Medobčinski inšpektorat
Uradne ure na sedežu inšpektorata, Mengeška cesta 9, 
Trzin vsak ponedeljek in sredo med 9. in 11. uro; 
v prostorih Občine Vodice vsak ponedeljek 
med 9. in 11. uro.
po predhodnem dogovoru na T: 01 564 47 20.

Osnovna šola Vodice
Ob šoli 2, 1217 Vodice, 
T: 01 833 25 11 in 01 832 41 95. 
E: projekt2.osljvo@guest.arnes.si

Vrtec Vodice
Na vzgojiteljice se lahko obrnete na E: vodice@
vrtec-vodice.si.
Poslovalni čas: vrtec Škratek Svit Vodice: 5.45-17., 
enota Skaručna: 6.30-16.15 in enota Utik: 6.30-16.30.

Knjižnica Vodice
Škofjeloška 7, 1217 Vodice
T: 01 832 33 66, E: masa.uran@lj-siska.sik.si
Delovni čas: 
PON: med 12. in 18.
TOR: med 12. in 18.
SRE: med 13. 30 in 19. 30
PET: med 12. in 18. uro

 
Začasni zbirni center za ločeno 
zbiranje odpadkov
Lokacija: pri čistilni napravi Vodice (dostop s Kamni-
ške ceste ali ceste Vodice–Bukovica); 
 vsako delovno soboto, od 9. do 12. ure - vse leto;
 vsako delovno sredo, od 17. do 19. ure  - maj, junij, julij, 
avgust in september.

ENSVET – brezplačno energet-
sko svetovanje za občane
Lokacija: občinska sejna soba nad pošto v Vodicah. 
Naročanje strank vsak delovni dan med 8. in 15. uro na 
T: 01 833 26 10 (sprejemna pisarna Občine Vodice). 
Uradne ure: po dogovoru s svetovalcem.

Pošta Vodice
Delovni čas: od ponedeljka do petka, od 8. do 11.30. in 
od 14.30. do 18. ure. Ob sobotah odprto od 8. do 11. ure. 
T: 01 834 51 70.

Zemeljski plin - Petrol d.d.
Informacijska pisarna Vodice: uradne ure v pro-
storih občinske sejne sobe nad pošto v Vodicah in sicer 
vsako sredo med 18.30 in 19.30 uro (vodja informacij-
ske pisarne Boštjan Zupančič. 
T: 01 471 44 90, M: 041 577 813).

Zavod za gozdove Slovenije
Območna enota Ljubljana, Krajevna enota 
Ljubljana, Revir Vodice: uradne ure v prostorih 
občinske sejne sobe nad pošto v Vodicah in sicer vsak 
četrtek med 7. in 9. uro
(revirna gozdarka Nina Iveta), M: 041 657 224.

Kmetijska svetovalna služba
Uradne ure kmetijskega svetovalca za področje občine 
Vodice, Primoža Ločniškarja, so vsako sredo  od  9. do 
13. ure v Zadrugi Vodice; ter vsak torek in četrtek od 
8. do 11. ure v prostorih kmetijske svetovalne službe v 
Medvodah (Cesta ob Sori 11). 
M: 041 310 182.

Elektro Ljubljana, d.d. 
Sporočanje okvar na omrežju: T: 01 230 40 02
Informacijska pisarna DE Ljubljana okolica
Podrečje 48, Domžale
T: 01 230 47 00
Delovni čas informacijske pisarne: pon. in pet. med 8. 
in 12. uro, sre. med 12. in 16. uro
Nadzorništvo Kamnik
Ulica Kamniško- zasavskega odreda 6a, Kamnik
T: 01 230 47 60
Dežurna terenska služba: M: 041 645 035

Telekom Slovenije
Prijava napak in tehnična pomoč T: 080 10 00.

Hišni imenik
Dimnikarska služba 
Dimnikarstvo, Uroš Verač s.p.
M: 041 529 563

Lekarna
Lekarna Komenda, podružnica Vodice
Delovni čas: ob ponedeljkih in sredah od 13. do 19. 
ure, ostale dni od 8. do 13. ure ter od 16. do 19. ure.
Ob sobotah so odprti od 8. do 12. ure. T: 01 832 43 20.

Patronažna služba
Višji medicinski sestri Majdo Podgoršek in Marijo Čuk 
dobite vsak delavnik med 7. in 9. uro v zdravstvenem 
domu
T: 01 833 22 36.

Pomoč na domu
Več informacij o pomoči na domu dobite med uradni-
mi urami, to je prvo in tretjo sredo v mesecu, od 16. do 
17. ure v sejni sobi Občine Vodice. Izvajalec storitve je 
Comett, Zavod za pomoč in nego na domu.
T: 01 244 31 05.

Splošna ambulanta
Dr. Dragan Grujičić
T: 01 832 40 88
Delovni čas: 
PON in SRE od 13. do 17.30
TOR, ČET in PET od 7. do 12.30. ure.

Zobozdravstvena ordinacija
Leopoldina Kranjec dr. dent. med. ,
T: 01 832 42 93
Delovni čas: 
PON   12. – 17. 30
TOR   7. – 13.
SRE   12. – 17.30
ČET   7. – 13.
PET  7. – 11. 30 ure

Barbara Ražen s.p., dr. dent. med.
T: 01 832 35 44
Delovni čas:
PON 13. – 19.
TOR 8. – 13.30
SRE 12.30. – 18.30
ČET 8. – 13.
PET 7. – 12. ure

Zavetišče za živali
Občina Vodice ima z zavetiščem na Horjulu podpisano 
pogodbo o sodelovanju. Če želite pomagati prostoži-
večim živalim in ne veste na koga se obrniti, poskusite 
tule: info@zavetisce-horjul.net ali 051 30 44 35 (Po-
lona).
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Spoštovane občanke 
in spoštovani občani!
Z roko v roki je letošnji občinski 
slogan, ki sporoča jasno željo po 
nadaljnjem odličnem sodelova-
nju in pomembnem doprino-
su vseh posameznikov, skupin, 
društev ali občinskih organov k 
razvoju naše lokalne skupnosti. 
Ne glede na naše težke finančne 
razmere uspevamo skupaj ohra-
niti ciljno naravnanost na vseh 
področjih družbenih potreb in 
redno pokrivati vse obveznosti v 
skladu s sprejetim proračunom. 
Ker pa denarja za večje investi-
cije preprosto še ni, se na občini 
v največji meri posvečamo naši 
strategiji, viziji in razvojnim po-
trebam občine. To pomeni, da 
naša finančna sredstva usmer-
jamo v načrte in v projekte za 
pridobitev gradbenih dovoljenj 
različnih vsebin. 

Pridobljena gradbena dovolje-
nja so in bodo predpogoj za čr-
panje denarja iz različnih finanč-
nih virov, državnih, evropskih ali 
privatnih skladov, ki jih bomo, ko 
bo mogoče, poskušali v največji 
meri izkoristiti. Projekti, ki bodo 
v kratkem vloženi na upravno 
enoto, so strateškega pomena za 
občinski razvoj. Trenutno prido-
bivamo gradbena dovoljenja za 
novo povečano šolsko in vrtče-
vsko parkirišče, za širitev vrtca in 
kuhinje ter za fekalni kanal med 
Skaručno in Šmartnim. Seveda 
pa gradbenih dovoljenj brez so-
glasij sosedov in brez služnostnih 
pogodb ni mogoče pridobiti. 
In ker imamo za fekalni kanal 
pridobljene že vse služnostne 
pogodbe naših občanov, in to 
brezplačno, moram ob tej priliki 
vsem občanom, ki so notarsko 
podpisali služnost za omenjeni 

projekt, v imenu vseh drugih ob-
čanov in v imenu Občine Vodice 
izraziti iskreno zahvalo za njihovo 
razumevanje za skupni doprinos 
k razvoju naše občine.

Javni arhitekturni natečaj za ob-
činsko središče, ki ga v skladu z 
zakonodajo za občino pripravlja
ZAPS – Zbornica za arhitekturo 
in prostor Slovenije, je tako re-
koč že pripravljen za objavo in v 
naslednjih mesecih bomo skupaj 
izvedli dvostopenjski projektni in 
informativni natečaj, ki nam bo 
predvidoma podal idejne rešitve 
in končnega zmagovalca nekje v 
februarju naslednje leto. Nato bo 
Občina Vodice z razpisom pova-
bila zainteresirane investitorje, 
da v skladu z zakonom o javnem 
zasebnem partnerstvu središče 
tudi zgradi.

Obnovili, prepleskali in uredili 
smo tudi nekaj občinskih prosto-
rov, otroško igrišče v Skaručni, 
avtobusno postajo v Skaručni, 
ustrezno obnovili in pripravili 
šolske in vrtčevske prostore, del-
no sanirali ceste, zgradili cestne 
hitrostne ovire in opravili barva-
nje cestne signalizacije, zgradili 
nov vodovod in zamenjali 400 
metrov azbestnih vodovodnih 
cevi na odseku Koseze–Mengeš, 
zgradili meteorno in fekalno ka-
nalizacijo v Lokarjih, priklopili ve-
čino fekalnih priključkov, kjer to 
dovoljuje kanalizacija, dokončno 
smo uskladili tudi vse potrebno 
za začetek izvajanja nove integri-
rane avtobusne linije LPP, ki bo 
začela obratovati na prvi šolski 
dan. Druge aktivnosti pa bodo 
v skladu s proračunom izvedene 
konec jeseni.

Skupaj z Godbo Vodice smo iz-
vedli prijetno in zanimivo prire-
ditev ob dnevu državnosti in ob 
praznovanju 90. obletnice Godbe 
Vodice. Tako kot vsako leto smo 
izvedli tudi zanimive počitniške 
kratkočasnice, ki so bile odlično 
obiskane. Letošnja novost je bila 
kratkočasnica, za katero so po-
skrbeli člani SD Strahovica in ki 
se je odvijala v Selu pod Rašico. 
Otroci so eno noč celo preživeli 
v šotorih in v družbi zvezd. Vsem 
voditeljem, mentorjem in učite-
ljem ter voznikom se za ves nji-
hov trud v imenu Občine Vodice 
in staršev lepo zahvaljujem. 

Spoštovani,  
Občina Vodice ima 9. septem-
bra svoj praznik, zato vas va-
bim, da se nam na predvečer 
občinskega praznika pridružite 
na slavnostni seji, kjer bomo po-
delili občinska priznanja. Po seji 
pa bomo skupaj z roko v roki 
nazdravili Občini Vodice ter do-
bitnikom priznanj. 

P. s.: Vsem dobitnikom olimpij-
skih medalj iskreno čestitam 
in jim želim še obilo vrhunskih 
uspehov!

Aco Šuštar
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POVABILO OBČINE VODICE IN PROJEKTNE SKUPINE PROJEKTA

»TAKE OFF« ZA
ZASADITEV NOVEGA PARKA V SREDIŠČU VODIC

Občina Vodice bo v mesecu septembru 2012 urejala del parka na območju novega naselja v središču Vodic (ulica Ob 
grabnu).

V okviru mladinske delavnice projekta »Take off« bodo mladi iz Bavarske urejali novi park in v njem sadili rastline. 

Vabimo vas, spoštovani občani in občanke,
 da se nam pridružite na delavnici in 

vas prosimo,
 da podarite in prispevate rastline za zasaditev parka, dobrodošel tudi kakšen kos lesa (deske za obrobe in letve 

za palisade) in spojnega materiala.

Trajnice, grmovnice, drevesa, ki jih gojite in vam zaradi uspešne rasti sedaj preraščajo vaše vrtove in jih želite odstraniti, 
lahko prinesete na novo lokacijo parka, kjer bodo živele naprej.

Rastline in ostali lesni material lahko prinesete
dne 14.9.2012 in 17.9.2012 od 9.00 do 17.00 ure

na območje novega parka.

Prav tako ste vabljeni, da se ta dva dni pridružite mladim in jih naučite nekaj spretnosti. 

Delavnico vodi Andreja Baškovč, univ. dipl. inž. kraj. arh., na katero se lahko obrnete za vse dodatne informacije in za 
dostavo rastlin in materiala, in sicer preko telefonske številke: 031-211-062 (poklicati tudi v primeru slabega vremena, da 
se dogovorite o dostavi).

Vljudno vabljeni tudi v sredo, 12.9.2012 od 13.00 do 17.00 ure v dvorano Kulturnega doma Vodice, kjer bo potekala 
predstavitev delavnice projekta »Take off«. Takrat boste imeli možnost izvedeti več o samem projektu, njegovih udeležencih, 
ostalih sodelujočih, ter o rezultatih in dodani vrednosti, ki ga bo projekt prinesel vsem nam, občanom občine Vodice.

Vodice, 13. avgust 2012 

Občina Vodice in Andreja Baškovč, 
strokovni vodja projekta Take off v Sloveniji

Občina Vodice in Društvo za ohranitev kulturne dediščine in podeželja Skaručna
vas vljudno vabita na prireditev

VESELA HARMONIKA – TEKMOVANJE HARMONIKARJEV NA DIATONIČNO 
HARMONIKO (FRAJTONARCO) ZA POKAL OBČINE VODICE

v soboto, 15. septembra 2012 ob 14. uri
pri Kulturnem domu Skaručna

Pravilnik tekmovanja in prijavnico najdete na spletni strani Občine Vodice www.vodice.si, več informacij pa 
dobite na telefonski številki 041 648 370 (Janez Barle) ali na elektronskem naslovu janez.barle@siol.net.
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Kuhinja Vrtca Škratek Svit
Ravnateljica vrtca Hedvika Rosulnik 
je občinskim svetnikom predstavi-
la težave centralne kuhinje vrtca v 
Vodicah. V kuhinji se pripravlja veli-
ko več obrokov hrane, kot je bilo v 
začetku predvideno, zato je kuhinja 
postala premajhna. Dodatno tve-
ganje in odgovornost pri pripravi 
obrokov za predšolske otroke pri-
naša tudi križanje čistih in nečistih 
poti. Zdravstvena inšpekcija je vrt-
cu dala dve leti časa, da uredijo po-
manjkljivosti.
Župan Aco Franc Šuštar je dejal, da 
si občina prizadeva, da bi vrtec do-
bil gradbeno dovoljenje za najnuj-
nejše posege še letos. Svetniki so se 
strinjali, da je treba težave odpraviti 
v najkrajšem možnem času, a ne-
kateri svetniki so imeli pomisleke. 
Anton Kosec je v razpravi predlagal, 
da bi razmislili o možnosti združitve 
kuhinj šole in vrtca, tudi Anton Ko-
kalj je zbrane vprašal, kako dolgo 
bodo občina in starši lahko zagota-
vljali tako visok standard. Rosulni-
kova je dejala, da imata dve kuhinji 
veliko prednosti za občino, tudi pri-
prava hrane za predšolske otroke 

18. redna seja občinskega sveta

je specifična. Brane Podboršek je 
podvomil, da bi združitev šolske in 
vrtčevske kuhinje zagotovila racio-
nalizacijo stroškov, saj je treba pri 
pripravi obrokov upoštevati nor-
mative glede zaposlenih oseb na 
število obrokov.
Svetniki so soglasno sprejeli sklep o 
določitvi cene rezervacije za progra-
me v vrtcu v Občini Vodice in sklep 
o oblikovanju predvidenega števila 
oddelkov v šolskem letu 2012/2013. 
Vrtec bo imel v tem šolskem letu 13 
oddelkov, osem v Vodicah, tri v Ska-
ručni in dva v Utiku.

Natečajna naloga za ureditev 
občinskega središča
Natečajno nalogo, ki so jo obravna-
vali že na Strokovni komisiji za ure-
ditev središča Vodic, na odboru za 
komunalo in na komisiji za prostor, 
je predstavil Miha Skok iz podjetja 
RB inženiring. Pri pripravi natečajne 
naloge so upoštevali kriterije, kot so 
racionalnost, varčna gradnja, kul-
turna dediščina in kakovosten pro-
stor za občane Vodic. Skok je dejal, 
da pričakujejo od 30 do 50 rešitev. 
Kot osrednje upravno, kulturno in 

storitveno središče je načrtovana 
ureditev Kopitarjevega središča, 
ki naj bi postal stičišče družbene-
ga dogajanja. V sklopu središča 
je predviden tudi dom za starejše 
občane in del, ki bo namenjen sta-
novanjski gradnji. Anton Kosec je v 
razpravi spomnil, da so podobno 
razpravo imeli v občinskem svetu 
že pred desetletjem in da je to po-
leg ureditve kanalizacije največji 
občinski projekt. Anton Kokalj je 
prav tako dejal, da ima ta projekt že 
dolgo zgodovino in zastavil vpraša-
nja o finančnem vidiku, časovnem 
načrtu in o kategorizaciji cest v 
okolici občinskega središča. Skok je 
odgovoril, da je polovica načrtova-
nih projektov tržno zanimivih, dru-
ga polovica pa so družbeno koristni 
objekti, ki jih bo financirala občina. 
Odločili se bodo verjetno za javno-
zasebno partnerstvo. Župan Šuštar 
je dodal, da je ocena investicij pri-
bližno deset milijonov evrov. Kokalj 
je opozoril še na nekatere omejene 
možnosti infrastrukture, kot je či-
stilna naprava, če se bo investitor 
zavzemal za širšo gradnjo. Svetnik 
Tone Logar je spomnil, da imajo 

Svetniki so na seji 19. junija obravnavali predlog natečajne naloge za občinsko središče v Vodicah, 
seznanili so se s težavo centralne kuhinje Vrtca Škratek Svit, sprejeli sklep o ravnanju s komunalni-
mi odpadki in o načinu izračuna oskrbe s pitno vodo.
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nekatere občine slabe izkušnje pri 
gradnji domov za starejše občane 
v okviru javno-zasebnega partner-
stva. Upoštevati je tudi treba, da 
Občina Vodice nima veliko boga-
tih ljudi, da bi gradili dom, kot ga 
imajo v Zbiljah. Brane Podboršek 
je dejal, da je natečajna naloga 
velik napredek, vendar dom z 52 
oskrbovanci ne more delovati ren-
tabilno. Maksimiljan Alfirev je po-
dal nekaj idej, kako si predstavlja 
kakovostno kulturno središče, kjer 
se bodo vrstile različne prireditve. 
Svetniki so natečajno nalogo so-
glasno ocenili kot
ustrezno za izvedbo javnega nate-
čaja.

Spremembe pri ravnanju s ko-
munalnimi odpadki in oskrbo s 
pitno vodo
Jože Gregorič iz podjetja Snaga 
je svetnikom predstavil nov način 
zbiranja komunalnih odpadkov, ki 
velja od julija dalje, in poudaril, da 
v prehodnem obdobju ločenega 
zbiranja odpadkov ne bo prišlo do 
spremembe cen. Ločevanje od-
padkov določata evropska in slo-
venska zakonodaja. Do leta 2020 je 
predvideno, da bo treba pri izvoru 
ločevati 70 odstotkov odpadkov. 
Cena se bo v prihodnosti strukturi-
rala tako, da bo ugodnejša za tiste, 
ki bodo odpadke ločevali, je dejal 
Gregorič. Anton Kosec je predla-
gal, naj se v izogib medsosedskim 

sporom določi odmik od parcelne 
meje pri namestitvi kompostnikov. 
Jure Vrhovnik, direktor JP Komu-
nala Vodice, je predstavil sklep o 
načinu izračuna storitev oskrbe s 
pitno vodo ter odvajanja in čišče-
nja komunalne ter padavinske od-
padne vode. Dejal je, da bo cena 
za gospodinjstva in gospodarske 
dejavnosti po novem enotna in da 
bo subvencioniranje občine mo-
žno pri omrežnini. NSi je predlaga-
la devet amandmajev, ki pa so jih 
svetniki zavrnili.

Pokroviteljstvo občine
Svetniki so sprejeli pravilnik o po-
kroviteljstvu, s katerim je občina 
dobila ustrezno zakonsko podlago 
za dodeljevanje proračunskih sred-
stev za nekatere dejavnosti, ki do 
sedaj še niso bile formalno urejene.
Župan Šuštar je dejal, da to ni no-
vost na področju financiranja, am-
pak zgolj ustrezna pravna ureditev 
za sredstva, ki so se iz občinskega 
proračuna v simboličnih zneskih 
že zdaj namenjala za določene de-
javnosti. 
Varčevanje tudi pri občinskih 
funkcionarjih
Občinski svet je umaknil z dnev-
nega reda točko, v kateri so raz-
pravljali o določitvi plačil za funk-
cionarje, člane organov občine in 
člane delovnih teles v Občini Vo-
dice. Zakon o uravnoteženju jav-
nih financ je namreč posegel tudi 

v znesek izplačil, ki so namenjena 
sejninam občinskih svetnikov. Za-
kon namreč v 8. členu določa, da 
se bodo sejnine s 15 znižale na 7,5 
odstotka županove plače. Svetniki 
so opozorili na nesorazmerja s pla-
čili drugih občinskih organov in na 
poseg v avtonomnost lokalne sa-
mouprave. 
Zasebni glasbeni šoli pozitivno 
mnenje s pridržkom 
Predsednica nadzornega odbora 
Mateja Gubanec je občinskemu 
svetu predstavila poročilo o delu 
v letu 2011 in program dela v letu 
2012. Župan se je nadzornemu 
odboru zahvalil za nasvete in pri-
poročila pri delovanju občine. An-
dreja Rahne je predstavila poročilo 
o izrednem nadzoru financiranja 
Zasebne glasbene šole Mateja Hu-
bada v Vodicah, o katerem so izda-
li pozitivno mnenje s pridržkom. S 
poročilom nadzornega odbora je 
bil zadovoljen Maksimiljan Alfirev, 
ki je vseskozi opozarjal na nepravil-
nosti. Župan je izrazil zadovoljstvo, 
da so rešili to težavo, in k sodelo-
vanju povabili Glasbeno šolo Pia-
no forte iz Trboj. Občinski svet je 
umaknil z dnevnega reda predlog 
sprememb pravilnika o priznanjih 
Občine Vodice. Svetnika Braneta 
Podborška so na njegovo željo raz-
rešili vseh delovnih teles občine in 
na njegovo mesto imenovali Miho 
Berganta.

Helena Čerin
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Na osnovi spomladanskega sestanka med Občino Vodice in Direkcijo Republike Slovenije za ceste 
(DRSC), o čemer smo že poročali v Kopitarjevem glasu, je pristojni izvajalec na obeh državnih ce-
stah vendarle začel z urejanjem cestišča in obcestnega varovalnega pasu.

Začetek urejanja državnih cest

Postavili so nove prometne znake, 
ki opozarjajo na križišča oziroma 
na druga opozorila, da bi bile ce-
ste v naši občini čim bolj varne. Po 
predlogu DRSC so bila odstranjena 
drevesa, ki so neposredno ogroža-
la udeležence v cestnem prometu, 
začele pa so se tudi preplastitve 
neustreznih asfaltnih površin. Ne-
kaj krpanja je izvajalo tudi Cestno 
podjetje Kranj na odseku Spodnji 
Brnik-Vodice. Izvajala se bodo še 
strogo redna vzdrževanja in pre-
gledi, saj denarja žal ni, pristojni pa 
bodo skušali pripraviti dokumenta-
cijo za naslednje leto za odsek pred 
Skaručno. Tako je bil sestanek, ki je 
bil rezultat uspešnega komunicira-
nja župana in občinske uprave ter 
predstavnikov direkcije, le ploden. 
Prvi rezultati so vidni, treba pa bo 
storiti še več.

M. K.

O zgodovini Šmarne gore in seda-
njem svetišču je bila izdana brošu-
ra, ki so jo lahko romarji dobili na 
letošnjih shodih. Romarski shod 
vodiške župnije je bil tudi na belo 
nedeljo, Florjanovo nedeljo, veliki 
šmaren, mali šmaren in rožnoven-
sko nedeljo. Šmarno goro in šmar-
nogorsko Grmado pa prepletajo 
tudi številne poti in steze, ki pripe-
ljejo planince, izletnike, rekreativce 
in druge ljubitelje narave na oba 
vrhova s čudovitim razgledom po 
bližnji in daljni okolici. Na poteh in 
stezah nas vodijo številni kažipoti 
in markacije. Nekaj jih je še poseb-
no zanimivih za prebivalce Vodic.

Odsek 1079 Zbilje–Vodice: 188,00 m2

Letos praznujejo na Šmarni gori jubilejno leto, saj mineva 300 let, odkar je bila zgrajena sedanja 
cerkev. Ob jubileju je bila prenovljena tudi notranjost cerkve, ki pa, kot veste, spada pod vodiško 
župnijo. Ob tej priložnosti objavljamo pohodne poti na to bližnjo točko.

300 let cerkve

Izhodišče Skaručna
Dostop:
Z avtom mimo Skaručne proti 
Šmartnemu (čez nadvoz). Takoj za-
tem je gozdna pot na desni strani. 
Parkiranje je možno na neurejenih 
parkiriščih ob cesti. 
Skaručenska pot
Pot se začne pri nadvozu nad avto-
cesto med Šmartnim in Skaručno. 
Najprej vodi preko zamočvirjenih 
travnikov in se nato vzpenja po ko-
lovozu do poti, ki obkroža Šmarno 
goro. Vodi vas mimo kapelice, na 
Sedlu prečka travnik in se priključi 
običajni poti iz Tacna. Je ena naj-
redkeje obiskanih šmarnogorskih 

poti, primerna za poletne sprehode 
v hladu severnih pobočij.

Izhodišče Zavrh
Dostop:
Z avtom mimo igrišča za golf v 
Smledniku, po cesti proti Pirničam. 
Parkiranje je možno na urejenem 
parkirišču pri Klubu Lipa ali zasilno 
ob cesti v Zavrhu. V vasi Zavrh je 
rojstna hiša Jakoba Aljaža, v nepo-
sredni bližini pa Matjaževa jama.
Vozna pot na Šmarno goro
Z Zavrha vodi na goro vozna pot, ki 
je seveda namenjena samo lokal-
nemu prometu. Pot uporabljajo za 
vzpon na goro tudi gorski kolesarji. 
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Pozimi, v ugodnih snežnih razme-
rah, se za nekaj dni spremeni v pra-
vo sankališče.

Izhodišče Vikrče
Dostop:
Podobna pot. Parkiranje je možno 
na urejenem parkirišču pri nekda-
nji Diskoteki Lipa, obiskovalci pa 
puščajo avtomobile tudi ob cesti v 
Vikrčah. Dostop je možen še iz Me-
dnega (železniška postaja, avtobus 
mestnega prometa številka 25) in 
peš ali s kolesom preko visečega 
mostu; iz Mednega do vznožja je 
20 minut zmerne hoje.
Pot čez Peske
Ena od starih poti vodi čez Peske. Iz 
Vikrč se pot dokaj zložno vzpenja 
po mešanem gozdu, nato pa str-
meje po peščenem apnenčastem 
pobočju skozi grmovje, resje in bo-
rovje do vozne poti iz Zavrha. Pot 
je vse bolj priljubljena med obisko-
valci Šmarne gore, ker vodi po tere-
nu, kjer ni blata, večerno sonce pa 
zaradi lege poti ustvarja enkratne 
svetlobne učinke ravno v poznih 
popoldanskih urah, ko se ljudje naj-
več podajajo na goro. Ime je dobila 
po apnenčastem drobirju, ki so ga 
pred stoletjem kopale domačin-
ke in prodajale na trgu kot izvirno 
sredstvo za čiščenje zažgane hrane 
iz aluminijaste posode.
Kovačeva steza
Za planince je bila odprta leta 1927, 
že prej pa so jo uporabljali doma-
čini. Začne se tik za gostilno Kovač 
v Vikrčah (skupaj z Westrovo), nato 
pa vodi dokaj strmo po severnih 
pobočjih Grmade do priključka na 
vozno pot iz Zavrha. Ker vodi ves 
čas po senci bukovega gozda, je 
primerna predvsem v vročih pole-
tnih dneh. Je manj obljudena in je 
ne priporočamo v deževnem ob-
dobju, ko je precej spolzka.
Westrova pot
Pot se začne pri Gostilni Kovač in 
vodi ves čas po grebenu na vrh Gr-
made. Prvi del je zelo strm, mesto-
ma celo izpostavljen, medtem ko 
v zgornjem delu strmina popusti. 
Na tretjini poti se ji z desne priklju-

či plezalna Pogačnikova pot ter na 
dveh tretjinah še Mazijeva steza. 
Vmes je manj opazen še odcep Poti 
svobode. Zaradi strmine je primer-
na za kondicijsko bolj pripravljene. 
Pot ves čas vodi po razglednem za-
hodnem grebenu Grmade na njen 
vrh, nato pa se spusti na Sedlo, kjer 
se priključi na Romarsko pot.
Plezalna ali Pogačnikova pot
Nedaleč od Gostilne Kovač v smeri 
proti Tacnu (pri domačiji pri Bačni-
ku) zavijemo s ceste levo v gozd, 
nato pa se povzpnemo do skalovja. 

Do Malega Turnca pridemo v dveh 
minutah, za njim pa skozi skalno 
razjedo ob klinih in jekleni vrvi do 
plezalne poti. Skala je zelo razčle-
njena in trdna, zato ni naključje, da 
imajo tu že več desetletij svoj ple-
zalni vrtec ljubljanski in drugi alpi-
nisti. Pot je bila odprta leta 1928 in 
je dobrodošla vsem tistim, ki želijo 
preizkusiti svoje sposobnosti za 
zahtevnejše ture v visokogorskem 
svetu.

M. K.
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Proslava se je nadaljevala ob zvo-
kih mešanega pevskega zbora Bi-
ser, ki je zapel Po zelenem travni-
ku in Lepo je biti muzikant. 

Simpatični povezovalec Tilen je 
napovedal Godbo Vodice, ki je 
zaigrala zaključno skladbo pro-
slave in hkrati uvodno skladbo 
praznovanja 90-letnice njihovega 
delovanja. Z Lovsko koračnico se 
je tako končal uradni del kratke 
proslave ob dnevu državnosti. 
Sledila je revija godb in s tem tudi 
praznovanje ob 90. obletnici de-
lovanja Godbe Vodice.

Zabavni del si je resnično prislužil 
takšno ime, saj je povezovalec z 
odličnimi imitacijami znanih poli-
tikov obiskovalce odlično zabaval 
in skrbel za nenehen smeh. Revijo 
godb je začela Godba Blanški vi-
nogradniki.

Po ponovnem »obisku« znanega 
politika je zadonela Mestna god-
ba Kamnik. Sledila je Mengeška 
godba in spet je bil čas za »politič-
ne minutke,« ki so nas nasmejale, 
nekatere celo do solz. Po obrazih 

sodeč se je dobra volja stopnje-
vala in poživila več kot 200 in-
štrumentov v rokah prav toliko 
godbenic in godbenikov. Čeprav 
je nismo potrebovali, je Budnica 
avtorja Vinka Štruclja prebudila 
prizorišče in odmevala po vodiški 
občini. Godbam je dirigiral doma-
či kapelnik oziroma dirigent Igor 
Dajčman. Da pa ni ostalo le pri 
glasbilih, so godbeniki uporabili 
tudi glasilke in orkester je zapel 
dobro znano skladbo Slovenci.

Sledila je skladba avtorja Bojana 
Adamiča Tratata, zdaj igra naša 
muzika, s katero so se godbeniki 

poklonili stoti obletnici rojstva ve-
likega skladatelja, ki se je rodil 9. 
avgusta 1912 v Ribnici.

S pesmijo našo, avtorja V. S. 
Avsenika, in pod taktirko dirigen-
ta Igorja Dajčmana so se še enkrat 
predstavile združene godbe in or-
kestri. Kot zadnja pa je zadonela 
skladba Ivana Prešerna Flügel-
horn Polka v aranžmaju Jožeta 
Privška. 

Natalija Rus

Namen praznovanja in druže-
nja je predstavil simpatičen 
povezovalec Tilen Artač. Po 
govoru župana Občine Vodice 
Aca Franca Šuštarja pa so oder 
zavzeli najmlajši. Otroci Vrtca 
Škratek Svit Vodice so zape-
li pesmico Regiment po cesti 
gre in recitirali izštevanko z 
naslovom Ekate pekate. Naši 
najmlajši pa so se izkazali tudi 
v plesno-pevski točki z naslo-
vom Glejte moža k citrat n' zna. 
Oblečeni pesmi primerno so si 
z odličnim nastopom pod vod-
stvom mentorice Joži Nastran 
Brank prislužili bučen aplavz.  

Dan državnosti in 90. obletnica 
delovanja godbenega društva 

Godba  Vodice je dopolnila 90 let.
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Kratka zgodovina God-
be Vodice:

Godba Vodice je bila ustanovlje-
na leta 1922. Ustanovnih članov 
je bilo le 12, v naslednjih desetih 
letih delovanja pa se je število 
članov povečalo na 25. Godba 
je do leta 1941 uspešno delovala, 
nato je bilo zaradi vojne njeno 
delovanje za nekaj let prekinje-
no. Ponovno je oživela po vojni 
leta 1950 in uspešno delovala 12 
let, ko je zaradi bolezni takra-
tnega kapelnika zopet sledila 
krajša prekinitev. Stari in novi 
člani so se ponovno zbrali leta 
1974 in od takrat naprej godba 
deluje neprekinjeno. 

Napeto smo prisluhnili pove-
zovalcu Tilnu Artaču, ko je bral 
Originalno povabilo Godbe 
Vodice iz leta 1935. Župan 
Aco Franc Šuštar in predsed-
nik Godbe Vodice Boris Kubelj 
sta nato podelila priznanja 
gostujočim godbam.

Po podelitvi je župan odprl 
penino in nazdravili smo dr-
žavnemu prazniku ter godbi. 
A godbeniki se še kar niso dali, 
saj se je glasbeno razvajanje 
nadaljevalo s promenadnimi 
koncerti godb. 

Obiskovalcev proslave ni bilo 
veliko. Morda so ljudje ob po-
daljšanem koncu tedna hiteli 
na obalo ali v hribe ali pa se 
jim žal proslava ni zdela tako 
pomembna. Tisti, ki so se ta 
večer družili pod lipami, pa so 
bili videti zadovoljni, saj je bila 
vsa prireditev resnično zelo 

dobro pripravljena. 

Ženski in moški  glasovi združeni v pesem so dodali slovesen prizvok.

Tudi najmlajši so pokazali plesno-pevsko točko.

Priznanja so podeljena.
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Ko človek in konj delujeta skladno.

Aleksandra, povej nam, kdaj se 
je začela tvoja velika strast do 
konjev?
S konji sem se začela ukvarjati pri-
bližno osem let nazaj, in sicer v 
Vodicah na kmetiji Logar, kjer sem 
prišla prvič v stik s konji.

Je na to, da si se začela s konji 
ukvarjati bolj resno, vplival ka-
kšen poseben dogodek? Kdaj 
si ugotovila, da to ni več samo 
hobi, ampak profesionalizem?
Na začetku je bil to samo moj 
hobi, nisem bila v šoli jahanja, 
ampak sem jahala samo po tere-
nih s sestro in prijateljico. Nekega 
posebnega dogodka, ki bi vplival 
na to, da sem se začela s konji bolj 
resno ukvarjati, ni bilo. Vem samo, 
da sem si želela vedno več. Najprej 
je bilo samo terensko jahanje, po-
tem pa sem vedno bolj iskala, kje 
bi lahko skakala.
Prelomno leto je bilo leto 2006, 
ko sem začela trenirati pri Sandi-
ju Smolnikarju, kjer treniram še 
danes. Takrat sem vedela, da to ni 
več samo moj hobi.

Lahko poveš, kdo je bil tvoj prvi 
trener, prvi konj, kje si trenira-
la?
Moj prvi trener je bil Peter Preše-
ren. Njihov klub je v Ljubljani v To-
mačevem. Od njih smo kupili tudi 
prvega konja, s katerim sicer ni-
sem tekmovala. Tam sem trenirala 
približno eno leto, potem pa sem 
začela trenirati pri Sandiju Smolni-

karju v Gameljnah. Od njega smo 
kupili kobilo, s katero sem začela 
resno trenirati in tekmovati.

Pa danes? Za kateri klub tekmu-
ješ?
Danes treniram v Gameljnah pri 
Šmartnem, kjer so tudi moji konji. 
Tekmujem pa za Konjeniški klub 
Velenje.

Lahko razložiš, koliko časa in 
energije vložiš v svojega konja? 
Kako poteka tvoj dan?
H konjem grem vedno dvakrat na 
dan. Poleti imam treninge zgodaj 
zjutraj, da se izognemo vročini. 
Popoldne pa dam svoje konje v 
izpust, da so na svežem zraku, 
ali pa jih peljem na sprehod. Ko 
nimam počitnic in hodim v šolo, 
grem pred šolo dat konje v izpust, 

v šoli sem od dve do tri ure, potem 
grem na trening in pridem domov 
šele proti večeru. V konje vložim 
vso svojo energijo in kolikor časa 
je treba. Na kratko povedano – vse 
je podrejeno konjem. 

Drži, da se konj in njegov jahač 
na neki način čutita? Recimo ža-
lost in veselje?
Po mojih izkušnjah to popolnoma 
drži. Konji dobro čutijo, kaj se do-
gaja okoli njih. Konj čuti, če je ja-
hač napet ali živčen, in se potem 
posledično tudi on tako obnaša. 
Konj in človek pa se po mojem 
mnenju čutita samo, če sta veliko 
skupaj. Svojega konja kar dobro 
poznam in vem, kako se v dolo-
čenih trenutkih počuti. Včasih že 
v hlevu vidim, da je nervozen ali 
pa zadovoljen in tak je potem tudi 
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Aleksandra Ščap,
državna prvakinja
Finalne tekme državnega prvenstva v preskakovanju ovir so bile 
sredi poletja za našo občanko Aleksandro Ščap zelo uspešne. 
Med mladimi jahači (do 21 let) je bila s konjem Casperjem naj-
boljša in si tako prislužila naziv državne prvakinje v svoji kate-
goriji. Med otroki je postal državni prvak Robert Kučer s konjem 
Cornetto, med mladinci pa Tadej Skaza s konjem Aragon. Držav-
no prvenstvo v preskakovanju ovir sta na lipiškem hipodromu 
izpeljala Kobilarna Lipica in Konjeniški klub Lipica skupaj s Ko-
njeniško zvezo Slovenije. Aleksandri iskreno čestitamo!
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13na treningu. Vsak dan je drugačen. 
Ampak to lahko vidi samo nekdo, 
ki konja opazuje vsak dan in vsak 
dan dela z njim. Če si s konjem en-
krat na teden, tega ne opaziš.

Kako bi opisala konja glede na 
njegove lastnosti? Ima tvoj konj 
kakšno prednost ali pomanjklji-
vost v primerjavi z drugimi?
Moj konj je zelo temperamenten 
in energičen, hkrati pa zelo obču-
tljiv. Ne prenese stresa, z njim je 
treba delati v miru, ker hitro po-
stane živčen. Njegova prednost 
je, da je resnično sposoben in se 
ne ustraši tudi v kritičnih situaci-
jah. Njegova pomanjkljivost pa bi 
lahko bila, da je zelo specifičen in 
pri tem mi zelo pomaga trener, ki 
ga zelo dobro pozna in ve, kakšen 
način dela mu odgovarja ter po 
katerem funkcionira.

V veliko podporo sta ti nedvo-
mno starša. Kaj pa prijatelji? Te 
pridejo kdaj spodbujat?
Spodbujajo me vsi, v največjo 
podporo pa so mi družina in tre-
ner, ki me tudi vedno ter povsod 
spodbujajo in navijajo zame.

Koliko tekem ali uspehov imaš 
za seboj?
Letos je moja šesta tekmovalna se-
zona, na sezono pa grem na pribli-
žno 20 tridnevnih tekmovanj. Moji 
letošnji rezultati so 3. in 5. mesto 
na višini 130 centimetrov ter 1. in 
2. mesto na višini 120 centimetrov. 
V prejšnjih letih pa sem dosegla 
2. mesto na državnem prvenstvu 
ekipno in 3. mesto – amaterski po-
kal.

Si ta zadnji uspeh pričakovala, 
si nanj upala ali te je bolj prese-
netil?
Na državno prvenstvo sem odšla 
neobremenjena s tem, kakšen bo 
rezultat, zato sem bila tudi veliko 
bolj sproščena. S trenerjem sva 
veliko trenirala za državno prven-
stvo, vendar je bil moj cilj samo 
dobro odjahati. Vedela sem, da 
če bom dobro odjahala, bo goto-

vo tudi rezultat dober. Na rezultat 
sem upala in me ni presenetil. Po 
prvih dveh dnevih tekmovanja 
sem bila skupno na drugem me-
stu in sem pred finalom po tiho 
rezultat tudi pričakovala.

Pa imaš občutek, da se v Vodi-
cah mnogo ljudi ukvarja s ko-
njeništvom, ljubiteljsko ali pro-
fesionalno?
V resnici ne poznam veliko ljudi, ki 
se v Vodicah ukvarjajo s konjeni-
štvom. Poznam pa nekaj lokacij s 
konji, predvsem tam, kjer sem tudi 
sama začela – v Lokarjah na kme-
tiji Logar.

Kako je s poškodbami? So po-
goste?
Pri konjih se hitro kaj zgodi, dovolj 
je že, da narobe stopi pa mora po-

čivati tudi dva meseca. To je zelo 
veliko, če se zgodi sredi sezone. 
Manjše poškodbe so pogoste, 
vendar se lahko veliko poškod-
bam izogneš, če s konjem delaš 
pravilno.

Kaj sicer še počneš v prostem 
času? Ali ti ga konj vsega pobe-
re?
Moj prosti čas je pri konjih.

Imaš v zvezi s tem športom ka-
kšno vročo željo ali se boš pre-
pustila toku dogodkov?
Moja želja je še naprej trenirati v 
tej smeri in uspešno končati to se-
zono. Z dobrim delom in načinom 
treniranja mene in konja pridejo 
tudi rezultati.

Monika Kubelj

Veselje ob priznanju
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POČITNIŠKE KRATKOČASNICE 
OBČINE VODICE 2012

L e p o 
pozdravljeni!

Občina Vodice je z ani-
matorji vse poletje skrbela 

za vaše otroke in jih kratko-
časila z različnimi delavnicami. 
V nadaljevanju vam podajamo 
kratke utrinke s prvih treh 

kratkočasnic, več pa v na-
slednji številki Kopitar-

jevega glasu ...

ZANIMIVI 
HOBIJI

Število otrok: 17
Animatorki: Tjaša Špenko in Neža Zadni-

kar
Lokacija: Poš Utik, Tenis klub Kubu Vodice, Konjeni-

ški klub Lokarje
Kaj so počeli: 

spoznavno-športni dan 
(spoznavanje, športne igre, risanje na majice)

jahanje (vse o jahanju, predavanje, obisk mlade jahačice
Mance Šuštar, ki tekmuje na mednarodnih tekmovanjih

v preskakovanju ovir)
sprehod na mlinčke in obisk avtoličarske delavnice Štunfi 

Avtoservis v Bukovici
športno-indijanski dan (postavljanje indijanskih šotorov 

in indijanske vasi, izdelovanje lokov, preobleka v 
bojne barve)

sladki zaključni dan (sladkanje, piškoti, 
peka palačink, obisk mlečne kralji-

ce Eve Keržič).
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ŠOLA 
NOGOMETA

Število otrok: 18
Animatorja: Mubi Narsej in 

Bine Kotnic iz Nogometnega klu-
ba Šenčur

Lokacija: Tenis klub Kubu Vodice
Kaj so počeli: igrali nogomet, nogo-
met in še enkrat nogomet, obiskali 

nogometno igrišče v Šenčurju 
in preizkusili igranje na pra-

vi travnati površini.

JEZIČNA 
ŠOLA ŠPANŠČINA
Število otrok: 17

Animatorja: Tatjana Strmšek in 
Žiga Strmšek iz zavoda Moj prijatelj

Lokacija: POŠ Utik
Kaj so počeli: se učili španske abe-

cede, barv, kako se predstavijo in 
povejo kaj o sebi, brali knjige v 
španščini, se zabavali, se naučili 

pesmic in pripravili pester 
zaključni program za 

starše.

ZAHVALE
Tenis klubu Kubu za 

koriščenje njihovega prostora, 
prijaznost in pomoč.

OŠ Vodice za pripravo odlične malice in kori-
ščenje njihovih prostorov v Utiku.

PGD Vodice za vsakodneven varen prevoz otrok.
Vsem animatorjem in drugim, ki so se potrudili za odlič-
no izvedene delavnice in za to, da so se otroci imeli lepo.
Avtoličarski delavnici Štunfi Avtoservis in vsej družini 

Špenko iz Bukovice za pomoč pri izvedbi, gostoljubje in prija-
znost.

Konjeniškemu klubu Vodice in družini Taskov, ki so omo-
gočili, da smo pri njih preživeli čudovit dan, tako kot vsako 

leto.
Mlečni kraljici Zelenih dolin Slovenije 2012 Evi Keržič, ki 

je obiskala otroke in jim razložila pomembnost uživa-
nja mlečnih izdelkov, jim prebrala pravljico in jih 

poučila o pravilnem ločevanju odpadkov.
Mlekarni Celeia za odlične jogurte 

iz Zelenih dolin.

Nina Rahne
Občina Vodice
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Povezava med Ljubljano in občino 
Vodice z integriranimi linijami je 
bila potrebna v prvi vrsti zaradi na-
raščajoče dnevne migracije v Me-
stno občino Ljubljana. Pri procesu 
integracije je pomembno vlogo 
igralo tudi dejstvo, da si želi so-
dobni potnik hitrih in dostopnih li-
nij. Z integracijo linij 60, 61 in 62 sta 
LPP in Občina Vodice vzpostavila 
hitrejši in cenejši prevoz za nekaj 
manj kot 5000 prebivalcev, ki bodo 
lahko navedene linije uporabljali v 
prihodnje tudi pogosteje.

Izmed treh integriranih linij je linija 
60 (Vodice – Ljubljana) t.i. direktna 
linija iz Vodic do Ljubljane s konč-
nim postajališčem Avtobusna po-
staja Ljubljana; drugi dve, linija 61 
(Zapoge – Vodice - Polje) in linija 
62 (Zapoge – Vodice – Šinkov Turn 
– Skaručna) sta krožni in omogo-
čata prebivalcem krajev Zapoge, 
Repnje, Bukovica, Utik, Koseze, Šin-
kov Turn, Polje, Vojsko, Skaručna 
in Dobruša, ter njihovem zaledju, 
dostop do direktne integrirane 
mestne linije št. 60. Dve presto-
pni postajališči, kjer se srečajo vse 
tri linije, sta ob tem pomembnejši 
od drugih: Vodice in Polje obrača-
lišče. Navedeni krožni liniji sta bili 
v preteklosti pretežno šolski lini-
ji, z novo integracijo pa postajata 
medkrajevni integrirani liniji, ki bo-
sta razen otrok prevažali tudi osta-
le krajane občine Vodice in nemalo 
voznikov osebnih vozil iz zaledja, ki 
Vodice uporabljajo kot intermodal-
no prestopno točko v smeri proti 
Ljubljani.
Potovanje iz Vodic do Ljubljane bo 
po novem predvidoma trajalo le 

35 minut. Linija 60 bo imela osem 
postajališč v občini Vodice: Vodice, 
Dobruša Lipa, Repnje kapelica, Re-
pnje samostan, Repnje Benk, Polje 
obračališče, Skaručna in Povodje 
in še pet v Mestni občini Ljublja-
na: Šmartno pod Šmarno goro (tik 
pred vstopom na avtocesto) in štiri 
na Celovški: Šentvid, Trata, Remiza 
LPP in Kino Šiška. Končno postajali-
šče linije 60 je AP Ljubljana.

Tokratna integracija medkrajev-
nih in šolskih linij (liniji 61 in 62) z 
integrirano mestno linijo (linija 60) 
predstavlja že zaradi novega mo-
dela povezovanja med partnerji 
prvi tovrstni pilotski projekt v Slo-
veniji. „Tu se na novo postavljajo 
standardi, ki bodo veljali v priho-
dnje na drugih integriranih linijah. 
Načrtovanje povezav med temi 
tremi linijami je bilo dolgotrajno in 
zapleteno, vpletenih je bilo veliko 
ljudi, a upam si trditi, da smo sku-
paj našli najboljše možne rešitve za 
obe občini; celo Osnovna šola Vo-
dice se je prilagodila na način, da 
je spremenila začetek pouka,“ je 
povedal župan Občine Vodice.

Z uvedbo novih linij načrtuje LPP 
dvig števila potnikov, saj bo na 
novih linijah povečano število od-
hodov, plačilni sistem bo enoten, 
EMK Urbana kot enotni prevozni 
izkaz na vseh treh linijah bo omo-
gočala prestopanje na druge linije 
v mreži linij LPP v roku 90 minut 
od prve registracije brez doplačila, 
obstoječi tarifni sistem pa bo po-
enostavljen s conskim sistemom. 
Cena potovanja bo nižja kot do 
sedaj, obenem pa bodo usklajeni 

tudi vozni redi vseh linij, tako da bo 
prestopanje iz ene linije na drugo 
postalo del potovanja.

POMEMBNO: Ob zaključku član-
ka, je proces vzpostavljanja linij še 
delno potekal, zato naprošamo za 
razumevanje v primeru eventual-
nih manjših sprememb, o katerih 
pa boste ustrezno in pravočasno 
obveščeni.

Vljudno vabljeni na uradno otvo-
ritev novih integriranih LPP linij, 

v sredo, 5.9.2012 ob 11. uri, na 
prireditveni prostor pod lipami, 

na Kopitarjevem trgu.

Tatjana Resman,
svetovalka za Okolje in prostor

LP
P Tri  nove integrirane linije

LPP v občini Vodice
Pilotski projekt, ki vzpostavlja nove standarde prihodnjih integriranih linij v Sloveniji 

Prvi delovni dan v septembru bodo pričele obratovati tri nove intergrirane linije: linija 60 (Vodice – Ljublja-
na), linija 61 (Zapoge – Vodice – Polje) in linija 62 (Zapoge – Vodice – Šinkov Turn – Skaručna). V preteklosti 
sta zadnji dve delovali pretežno kot šolski liniji, zato je njuna nova vloga – napajati hitro integrirano linijo 
60 do Ljubljane -  še posebej pomembna. 

Vodičani so končno dočakali željeno 
linijo avtobusa.



17

O
bč

in
sk

a 
up

ra
va

 p
or

oč
a

LP
P



18
O

bč
in

sk
a 

up
ra

va
 p

or
oč

a

Vozni redi linij 60, 61 in 62
Vozni red linije 60
Vodice - Ljubljana

Vodice Skaručna Ljubljana

5.00 5.11 5.32

5.50 6.01 6.22

6.25 6.36 6.55

7.10 7.21 7.42

7.55 8.06 8.27

9.00 9.11 9.32

10.50 11.01 11.22

11.50 12.01 12.22

13.17 13.28 13.48

14.07 14.19 14.39

14.55 15.06 15.27

15.35 15.46 16.07

17.05 17.16 17.37

18.25 18.36 18.57

20.10 20.21 20.42

21.35 21.46 22.05

Vozni red linije 60
Ljubljana - Vodice 

Ljubljana Skaručna Vodice

5.35 5.56 6.07

6.25 6.46 6.57

6.55 7.16 7.28

7.45 8.06 8.19

10.10 10.31 10.42

11.05 11.26 11.37

11.45 12.06 12.17

12.40 13.01 13.12

13.50 14.11 14.22

14.40 15.01 15.12

15.30 15.51 16.02

16.20 16.41 16.52

17.40 18.01 18.12

19.25 19.46 19.57

20.45 21.06 21.17

22.40 23.01 23.12

Vozni red linije 61
Zapoge - Vodice - Polje

Zapoge Vodice Polje obr.

4.56 4.58 5.13

5.44 5.46 6.01

8.56 8.58 9.13

10.41 10.43 10.58

17.32 17.34 17.45

18.20 18.22 18.33

20.22 20.24 20.35

22.12 21.14 22.25

Vozni red linije 61
Polje - Vodice - Zapoge

Polje obr. Vodice Zapoge

16.44 16:55 16.57

18.04 18.15 18.17

19.40 19.51 19.53

21.10 21.21 21.23

23.04 23.15 23.17

Vozni red linije 62
Zapoge-Vodice-Šinkov Turn-Skaručna

Zapoge Vodice Šinkov 
Turn

Skaručna

6.14 6.16 6.28 6.36

6.56 6.58 7.10 7.19

7.44 7.46 7.58 8.05

11.36 11.38 11.50 11.58

12.17 12.19 12.31 12.39

13.12 13.14 13.30 13.38

14.22 14.24 14.36 14.44

15.12 15.14 15.31 15.39

16.02 16.04 16.16 16.27
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Verjetno ni nobenega bralca 
tega glasila, ki bi ne vedel, da 
je bil veliki znanstvenik in jezi-
koslovec Jernej Kopitar doma v 
Repnjah. Rojen je bil 21. avgu-
sta 1780, umrl pa je 11. avgusta 
leta 1844. Ker je večino svojega 
časa preživel na Dunaju kot ku-
stos dvorne knjižnice in vrhov-
ni cesarski cenzor, je bil tam 
tudi pokopan. 

Ravno pred 115 leti so ga prepelja-
li na ljubljansko Navje, kjer so mu 
postavili spomenik, ki zelo kliče 
po obnovi. Na pobudo občinske-
ga svetnika Braneta Podborška 
in svetovalca SAZU Ivana Marte-
lanca so bila v proračunu Občine 
Vodice za leto 2012 zagotovljena 
sredstva za obnovo nagrobnega 
spomenika. Na podlagi kulturno-
varstvenega soglasja in pogojev 
Zavoda za varstvo kulturne dedi-
ščine Slovenije je župan Aco Franc 
Šuštar izvedbo del zaupal Vojku 
Mužini, kamnoseku z odličnimi 
referencami iz Sela pri Ajdovščini. 

Pisatelj Ivan Sivec v svoji knjigi 
Kamen nad gladino (dobiti jo je 
mogoče na občini) opisuje tudi, 
kako se je Kopitar »vrnil« domov. 
Prenos posmrtnih ostankov in 
svečani pogreb se je dogajal od 
10. do 12. oktobra 1897. Dogodke 
povzema po enem od takratnih 
ljubljanskih časnikov: »Za prenos 
Kopitarjevih smrtnih ostankov z 
Dunaja se delajo večje priprave. 
S prenosom se združi posebna 
slovesnost na Dunaju in tukaj. Na 
Dunaju pripravlja slovesnost po-
seben odsek, kateremu je na čelu 
dvorni svetnik Šuklje. Priprave za 
tukajšnjo slovesnost ravna odsek, 
sestavljen iz zastopnikov odborov 
Slov. Matice in Pisateljskega pod-
pornega društva. Na Dunajskem 

programu je: blagoslavljanje, go-
vor in petje na pokopališču; izpre-
vod ob zvonjenju po raznih farah 
prestolnice, govor in petje na juž-
nem kolodvoru, pisateljski srbsko-
slovenski sestanek na predvečer. 
Na ljubljanskem programu je pa: 
izprevod od železnice na pokopa-
lišče, petje na postaji in na poko-
pališču, govor na pokopališču.«

Čeprav naj bi bila skrb za ohrani-
tev spomina na takega velikana, 
kot je bil Jernej Kopitar, v pristoj-
nosti državnih institucij, se razen 
nekaj posameznikov ter Sloven-
skega društva Jerneja Kopitarja 
na tem področju prav veliko ne 
dogaja. 
Ker je Jernej Kopitar največje ime, 
s katerim se lahko ponaša Občina 
Vodice, je prav gotovo pohvalno, 
da so se že predhodniki, v za-

dnjem času pa tudi vsi doseda-
nji župani prizadevali obuditi in 
ohraniti svetel spomin na rojaka. 
Župan Kokalj je veliko prispeval 
k organiziranju Kopitarjevih dne-
vov, župan Podboršek je omogo-
čil izid Kopitarjevega življenjepisa, 
župan Šuštar pa pristopa k obnovi 
spomenika in podpira postavitev 
replike nagrobnika na Dunaju in 
z odprtostjo sprejema tudi druge 
pobude, ki prihajajo od občanov. 

V pričakovanju, da bo izvajalec 
obnovitvena dela končal po na-
črtih, se obeta krajša slovesnost 
na Navju ravno v dneh, ko je bil 
jezikoslovec in znanstvenik Jer-
nej Kopitar iz Repenj pokopan v 
Ljubljani, o čemer pa boste bralci 
Kopitarjevega glasu obširno ob-
veščeni.

Rado Čuk      

Obnova Kopitarjevega
spomenika na Navju
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V smislu povečanega trenda 
samooskrbe, je Odbor za kme-
tijstvo na svoji pomladanski 
seji obravnaval pobudo, da se 
v Vodicah organizira tržnica. 
Prva taka priložnost bo v okvi-
ru občinskega praznika občine 
Vodice. Potekala bo v soboto 8. 
septembra od 7. do 13. ure  na 
Kopitarjevem trgu. 
Vabljeni vsi zainteresirani ponu-
dniki kmetijstva in domače obr-
ti, pridelovalci poljskih pridel-
kov, vrtnin in sadja, proizvajalci  
žita, moke, sokov, jabolk, medu, 

cvetja ipd, pa tudi razstavljavci. 
Prva tržnica bo organizirana 
brezplačno (vabljeni občani) in 
bi v primeru zadostnega inte-
resa nadaljevala z delovanjem.  
Zaradi boljše organizacije so 
zaželene predhodne prijave 
do 5. septembra (osebno na 
01/8332610 - Rado Čuk ali pisno 
na Občino Vodice, Kopitarjev 
trg 1, 1217 Vodice).
Vabljeni ostali občani k ogle-
du.

Občinska uprava

Tržnica Vodice - POZIV in VABILO

Ločeno zbiranje odpadkov
v naši občini – kaj je novega?

Na zbirnem centru Vodice nov zabojnik za plastične odpadne folije.
Napovedujemo jesensko akcijo zbiranja nevarnih odpadkov

Namestitev rumenih posod za 
ločeno zbiranje embalaže je v 
naši občini potekala brez za-
pletov. Občani nove storitve 
tako uporabljate že dva mese-
ca, s tem pa se količine končno 
odloženih odpadkov na depo-
niji stalno zmanjšujejo.

Na zbirnem centru Vodice smo 
skupaj s Snago v začetku avgusta 
namestili nov zabojnik za odpa-
dne plastične folije. Vanj sodijo 
plastične folije vseh vrst, PVC-
vrečke, vreče in embalaža (vse 
brez primesi drugih materialov: 
kovin, lesa, papirja …). To je vse-
kakor dobrodošla novica za vse 
naše občane.

Jesenska akcija zbiranja nevarnih 
odpadkov iz gospodinjstev v naši 
občini bo potekala v sledečih ter-
minih:

Ob premični zbiralnici  – zabojniku 
je vedno usposobljen predstavnik 
podjetja Snaga, ki odpadke spreje-
ma. Nevarne odpadke iz gospodinj-
stev lahko naši občani med letom 
brez dodatnega plačila oddajo tudi 
v Zbirnem centru na Barju.

Kaj sodi med nevarne odpadke?
pralna in kozmetična sredstva, •	
ki vsebujejo nevarne snovi,
stari akumulatorji, •	
baterije,•	
barve, laki, topila in lepila,•	
kemikalije,•	
olja in masti, hladilne tekočine,•	
pesticidi (škropiva),•	
zdravila,•	
neonske cevi in varčne žarnice.•	

Če je izdelek (embalaža) označen 
z enim od spodnjih znakov, ga ne 
smemo odložiti med druge odpad-
ke:

Med nevarne odpadke sodi tudi 
embalaža, v kateri je bil izdelek z 
nevarnimi snovmi (na primer pla-
stenke od motornega olja,  stekle-
ničke od zdravil …).

Miran Sirc
in javno podjetje Snaga, d. o. o.

Lokacija premične zbiralnice Datum Ura

Vodice – parkirišče pri občinski
stavbi

sreda, 26. september 9.30
–17.00

Utik – parkirišče pri domu krajanov 
(trgovini)

četrtek, 27. september 9.30
–17.00



21

Udeležba pohoda je na lastno odgovornost.
Za varnost bodo poskrbeli organizatorji.

Poskrbljeno bo za okrepitev moči in za kosilo.
Za vse udeležence so zagotovljena simbolična darila.

V primeru dežja bo prireditev odpovedana.

VABLJENI V DRUŽBO Z NAMI!

Sodelujoči partnerji in soorganizatorji:
OBČINA VODICE, ŠD REPNJE - DOBRUŠA, MEPZ BISER, 

PGD REPNJE - DOBRUŠA, 
PGD POLJE, ŠPD GAMS VODICE, SD STRAHOVICA
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POHOD PO OBČINI VODICE
Polje – Vojsko – Rašica – Selo – Utik – Polje

v nedeljo, 9. septembra 2012, ob 9. uri

OPIS TRASE: 
START: GD Polje (omogočena parkirna mesta za vse 
udeležence)–smer Polje (izstop ob stari lokaciji gasil-
skega doma)–smer Vojsko (smer lovska postojanka, 
vstop v gozd)–smer Rašica do stolpa–POSTANEK 1 

(največ 30 minut, okrepitev s pijačo bo omogočena na 
stiku gozdnih cest Vodice-Gameljne)–povratek k SD 
Strahovica–POSTANEK 2 (največ 30 minut, kosilo in 
okrepitev)–povratek v smeri travniške poti–smer 

Utik–smer Polje–CILJ: GD Polje.

ZBOR: ob 8.30 na lokaciji GD Polje.
START: ob 9.00 (zamudniki se lahko pridružijo na 

opisani trasi).
ČAS POHODA: 4 ure (postanki in vzpon na Rašiški 

stolp niso vključeni).
PRIJAVE: zaželene so do 5. septembra 2012, 

zaradi lažje organizacije na GSM 031 540 980 (Matjaž 
Jarc); na tej številki dobite tudi dodatne informacije o 

pohodu.

Vabilo na pohod po občini Vodice
 

Občina Vodice in Športno društvo Repnje - Dobruša organizirata športno-družabno prireditev

Dobrodošlo pojasnilo: Pohod se bo zaradi optimi-
zacije občinskih izdatkov izvedel namesto tradicio-

nalnega kolesarjenja po Občini Vodice. Zahvaljujemo 
se vam za razumevanje in upamo, da se vidimo na 

pohodu!
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KOLESARSKA DIRKA

1. VELIKA NAGRADA
OBČINE VODICE

SOBOTA, 16. 9. 2012, od 10. ure
v SELU pri VODICAH

POTEK TEKMOVANJA
10.00 START REKREATIVNE DIRKE

in 10.30 START DIRK ZA POKAL SLOVENIJE – kriterijske dirke

OBČINSKO  PRVENSTVO
Dolžina proge: 15 km – 5 krogov          
kategorije:
– moški : do 30 let, do 40 let, do 
50 let, nad 50 let 
– ženske: do 30 let, nad 30 let

12.30 RAZGLASITEV ZMAGOVALCEV

Kategorija: dečki  C/
deklice B, C

dečki B/
deklice A

dečki  A/
ml. mladinke

Število kr. 4 7 9
dolžina 12.000 m 21.000 m 27.000 m
začetek 10.30 11.00 11.30

Trasa dirke 

Na sredini: Jošt Merčon, zmagovalec dirke Coppa 
Doberdob del Lago 2011 

Kolesarsko društvo Rog bo v Selu pri Vodicah 

prvič organiziralo mednarodno kolesarsko dir-

ko – 1. VN OBČINE VODICE, na kateri bodo 

nastopili najboljši slovenski ter tuji mladi kole-

sarji in kolesarke. Veliko število kolesarjev, nav-

dušeni gledalci in zanimiva ter atraktivna trasa 

so razlogi, ki nas navdajajo z upanjem, da bo 

prireditev zelo zanimiva in uspešna. 
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V nedeljo, 17. junija, in v petek, 
22. junija 2012, je Lovska druži-
na (LD) Vodice priredila družin-
sko strelsko tekmo v streljanju 
na tarčo srnjaka in na glinaste 
golobe, in sicer v dveh delih. 

Streljanje na tarčo srnjaka smo iz-
vedli 17. junija na strelišču pod Ra-
šico, na glinaste golobe pa zaradi 
tehničnih težav 22. junija na stre-
lišču LD Šmarna gora. Rezultati so 
bili zelo spodbudni. V streljanju 
na tarčo srnjaka sta bila dosežena 

izjemna rezultata: Janez Premk je 
dosegel 94 krogov, prav tako kot 
Janez Kristan. Na glinaste golobe 
pa je Janezu Kristanu uspel re-
zultat devet golobov od desetih, 
tako da je pokal pripadel Janezu 
Kristanu med člani nad 55 leti sta-
rosti, v kategoriji do 55 let pa je 
pokal osvojil Emil Oblak.
Pokale je podelil župan Občine 
Vodice Aco Franc Šuštar v nede-
ljo, 24. junija. Med člani LD Vodice 
se je zadržal v kratkem, prijetnem 
pogovoru. Za prijetno počutje 

je poskrbel Peter Kosec, ki je 22. 
junija praznoval 71. rojstni dan. 
Sledil je lovski ropot, v katerem je 
sodeloval tudi župan Občine Vo-
dice, v dobri veri, da se naslednje 
leto zopet dobimo!

Lovski pozdrav
Edvard Dušan Bohinc,
 predsednik LD Vodice

Družinska tekma
v krogu lovcev

Sredi junija je Mešani pevski zbor Biser vabil na pomladni Avsenikov večer. V Kulturnem domu Vodice so 
pod vodstvom zborovodje Milana Bajželja poskrbeli za edinstven večer. Vodičani in drugi gostje so bili 
zelo zadovoljni, tudi zaradi gostov MePZ Plamen (zborovodkinja Karmen Banko), Godbe Vodice ter Društva 
narodnih noš in kočijažev Občine Vodice. Biser, ki si med drugim želi še kakšnih moških glasov, toliko let 
uspešno deluje tudi zaradi uspešnega vodenja Mire Ločniškar.

M. K.

Avsenikov večer in MPZ Biser
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Mladi gasilci iz Slovenije, Hrvaške in Avstrije.

V okviru evropskega programa 
Mladi v akciji je Slovenija v or-
ganizaciji PGD Šinkov Turn sre-
di julija gostila mlade gasilce in 
njihove mentorje iz Avstrije in 
Hrvaške. Ves teden je bil name-
njen medsebojnemu spoznava-
nju, gibanju v naravi ter iskanju 
razlik in enakosti med sloven-
skim, hrvaškim ter avstrijskim 
gasilstvom. Vsak dan so imeli 
eno tematsko mednarodno 
delavnico, ki so potekale v an-
gleškem jeziku, poleg tega pa 
je vsaka od nacionalnih skupin 
imela svoj večer, na katerem je 
predstavila svojo državo.

Kar 48 mladih mentorjev gasilske 
mladine (starih med 15 in 30 let) 
in šest voditeljev gasilskih orga-
nizacij iz Avstrije, Hrvaške in Slo-
venije je na Kopah na 1.300 me-
trih nadmorske višine izmenjalo 
izkušnje. Projekt Florian’s Youth 
Meeting 2012 je bil dober primer 
čezmejnega in medgeneracijske-
ga sodelovanja. 
Prva delavnica je služila medse-
bojnemu spoznavanju mladih. A 
ne zgolj na temo gasilstva. Mla-
di mentorji gasilske mladine so 
razpravljali tudi o hobijih, glasbi, 
ki danes navdušuje mlade, pri-

hodnosti in službi, tudi o državi, 
kako jo vidijo oni. Dnevi, ki so jih 
preživeli skupaj, so bili polni do-
živetij tako na terenu kot v učil-
nicah. Poleg aktivnih športnih 
dejavnosti  in pohodov, male ga-
silske olimpijade, piljenja gasilske-
ga znanja in ozaveščanja velikega 
pomena prostovoljnega gasilstva 
je bilo dovolj časa tudi za zaba-
vo. Udeleženci so imeli možnost 
spoznati tudi nekaj drugih krajev; 
ogledali so si rudnik v Mežici, in 
to kar na kolesu, odpeljali so se 
do Iga pri Ljubljani in se sezna-
nili s tamkajšnjo gasilsko šolo, si 

ogledali železarno Ravne na Ko-
roškem in tamkajšnji muzej – Mati 
fabrika. Z ladjico so se peljali po 
Ljubljanici in se po želji povzpeli 
na Ljubljanski grad. Na koncu so 
podelili diplomo najboljšemu vo-
zniku tedna, najbolj zrelemu ude-
ležencu tedna, najbolj športnemu 
udeležencu tedna in s spustom 
evropske zastave uradno končali 
projekt Florian’s Youth Meeting 
2012, ki so se ga udeležili tudi ča-
stni predstavniki partnerjev ome-
njenega projekta.

Monika Kubelj

Mednarodno druženje
mladih gasilcev
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NADALJEVANJE
S PREJŠNJE STRANI.

Z obiska
na Igu

Šolo za poklicne gasilce je udele-
žencem predstavil Milan Dubro-
vac, nedvomno izjemen strokov-
njak na tem področju, ki ima tudi 
mednarodni sloves. Razdelili so 
se v tri skupine, tam pa so jim pri-
pravili predavanja o izobraževa-
nju mladine, nevarnosti in zaščiti 
pri gašenju in sistemu obveščanja 
o nesrečah pri nas, v Avstriji in na 
Hrvaškem. Kot je poudaril Dubra-
vac, je ta center izjemno pomem-
ben in na neki način pionirski, saj 
želijo ustvariti čim bolj realistične 
okoliščine nesreč. Gasilec je lah-
ko še tako načitan, a ko se znaj-
de v goreči hiši ali sredi kakšne 
druge nesreče, kjer posredujejo 
gasilci, so pomembne njegova 
osredotočenost, izkušnje, iznaj-
dljivost in pripravljenost na naj-
hujše. Tako so mladi udeleženci 
spoznali, da je trening poklicnih 
gasilcev strog in zahteven, poleg 
tega pa morajo obvladati širok 
spekter znanj. Kajti, kot je rekel 
Milan Dubravac: »Biti gasilec je 

način življenja!«

Občina Vodice, skupaj z Osnovno 
šolo Vodice, se letos pridružujeta 
vseslovenskemu projektu Simbi-
oz@ za računalniško opismenjeva-
nje starejših, ki bo potekal med 15. 
in 19. oktobrom. Prijave so možne 
preko spletne strani www.simbioza.eu, 
telefonske številke 040 940 888 in info 
točk na Simobilovih izpostavah, več pa 
si lahko preberete tudi na spletni strani 
Občine Vodice. Prav tako se išče tudi 
lokalni koordinator, ki bi skrbel za 
kvalitetno izvedbo projekta v občini 
Vodice. Naloge lokalnega koordinator-

VPIS V VISOKO MEDNARODNO POSLOVNO ŠOLO
ALI V VIŠJO STROKOVNO ŠOLO 

                            

Mencingerjeva 7, 1000 Ljubljana, telefon: 040/561 896,
e-naslov: info@ibs.si, www.ibs.si oziroma www.leila.si

Informativni dan je v ponedeljek, 10. 9. 2012 ob 16.30.

Prednosti študija na naši višji in visoki šoli:
Individualni izpiti so možni vsak teden, preko celega leta brez doplačila.•	
Predavatelji in vsi zaposleni študente spodbujajo in jim pomagajo pri štu-•	
diju.
Nosilci predmetov oblikujejo učno gradivo, razložijo snov in izvedejo iz-•	
pite.
Imamo prijazen način učenja tujih jezikov, ki študente pritegne k konver-•	
zaciji.
Možno je študirati hitreje ali počasneje od predvidenega študijskega na-•	
črta.
Možno je priznanje izpitov in drugih neformalno pridobljenih znanj.•	
Študij je primeren za dijake srednjih šol, ki se zaposlijo in jih zanimajo po-•	
slovne vede, obogatene z okoljevarstvenimi in humanističnimi vsebina-
mi.
Možen je študij na daljavo.•	
Študenti lahko poslušajo in navežejo stike z vrsto priznanih tujih in doma-•	
čih predavateljev. Med letošnjimi gosti so: dr. Jennifer Radbourne iz Avstra-
lije, dr. Donata Vianelli iz Trsta, dr. Lawrence Hewick iz Kanade, dr. Gernot 
Mödritscher, dr. Ursula Liebhart in mag. Iris Saliterer iz Avstrije, mag. Vesna 
Vodopivec iz NLB, Linda Kosmyryk iz British Councila itd.
Na naši šoli ne razvijamo konkurence, ampak strpnost in sodelovanje. Do-•	
brodošli so tako študenti z najboljšimi ocenami kot tudi tisti s slabšimi.
Prepričani smo, da je vsak človek nekaj posebnega in da ima potenciale, ki •	
jih je možno razviti.

Vabljeni na informativni dan in vabljeni k vpisu!

Simbioz@ 2012
za medgeneracijsko
sodelovanje

ja so skrb za komunikacijo z lokalnimi 
partnerji (šole, društva, knjižnice,..), 
skrb za razdelitev materiala in sestanek 
s prostovoljci v oktobru. Predviden ob-
seg obveznosti je okoli 20-40 ur v ce-
lotnem času projekta. Za mesto lokal-
nega organizatorja in za več informacij 
se lahko obrnete na gospoda Matevža 

Gantarja preko telefonske številke 040 
927 189 ali njegovega elektronskega 
naslova matevz.gantar@simbioza.eu.
Veseli bomo vašega odziva, prijav, pro-
stovoljstva in sodelovanja.

Občina Vodice, 
Osnovna šola Vodice,

Zavod Ypsilon

foto: Matej Kolakovič
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V soboto, 2. junija 2012, je bilo 
v našem Prostovoljnem ga-
silskem društvu (PGD) Polje 
precej pestro. Zvečer smo pre-
vzeli novo motorno brizgalno, 
popoldne pa smo imeli dan 
odprtih vrat. Številnim obisko-
valcem smo pokazali, kaj smo 
se na tečajih naučili in kaj prav-
zaprav gasilci delamo. 
Začelo se je z vajo, s katero smo 
prikazali posredovanje ob pro-
metni nesreči, razrez avta in iznos 
ponesrečenca. Sledilo je gašenje 
iz zraka, ki so ga ob naši pomoči s 
tal izvedli pripadniki Slovenske le-
talske policijske enote. Po prikazu 
gašenja so s helikopterjem pristali 
na travniku pred našim gasilskim 
domom. Množica obiskovalcev si 
ga je od blizu z zanimanjem ogle-
dala, saj ga po navadi lahko vidimo 
le od daleč, visoko v zraku. Gasilci 

iz Kamnika so poleg tehničnega 
reševalnega vozila pripeljali tudi 
avtolestev s košaro, ki se v višino 
raztegne 32 metrov. Obiskovalce 
in gasilce so dvigovali več kot uro, 
tako da si je lahko z višine vsakdo, 
ki je želel, ogledal lepote naše ob-
čine. Prikazni del vaj smo sklenili 
z gašenjem gorečega avta s peno 
in vodo. Prisotni, ki so si prišli ogle-
dat naš triurni reševalno-gasilski 
program, so bili po odzivu sodeč 
nadvse zadovoljni. Ob njih pa tudi 
mi, saj je prireditev lepo uspela in 
tudi vreme je kljub precej sivim 
oblakom vzdržalo. Ob tej prilo-
žnosti se še enkrat zahvaljujemo 
vsem obiskovalcem in Motoclubu 
Mak za obisk in podporo. Hvala 
Slovenski policiji ter PGD Kamnik 
in PGD Repnje - Dobruša za po-
moč pri izvedbi vaj. Že na začetku 
smo omenili, da je zvečer sledil še 

prevzem nove motorne brizgalne 
Johstadt ZL 1500. Vodja protokola 
je bil podpoveljnik Gasilske zveze 
(GZ) Vodice Damjan Jagodic, z 
obilico lepih in spodbudnih be-
sed pa sta nas nagovorila župan 
občine Vodice Aco Šuštar in pred-
sednik GZ Vodice Janez Jenko. Za 
blagoslov naše nove »motorke« 
je poskrbel vodiški župnik Franc 
Mervar, botrski trak pa je prerezal 
naš župan. Ob koncu prireditve 
so naši starejši gasilci prikazali za-
nimivo gašenje z gasilnim vozom 
iz leta 1901. Še enkrat se zahvalju-
jemo vsem obiskovalcem, gasil-
cem na slovesnosti v paradnih in 
delovnih oblekah ter vsem zgoraj 
omenjenim.

Na pomoč!
Gasilci PGD Polje

Simon Drešar

DAN ODPRTIH VRAT
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Ko mladi pomislijo na pomoči 
potrebne sokrajane in izkaže-
jo pripravljenost pomagati na 
svoj način, je to še posebno 
pohvalno. Pohvalno in spod-
budno tudi zato, ker mladi 
pod okriljem staršev živijo ve-
činoma v svojem brezskrbnem 
svetu, brez obveznosti vsako-
mesečnega plačevanja vseh 
računov in obveznosti ter s tem 
povezanih skrbi. Prav ta čut 
mladih za pomoč sočloveku je 
treba spodbujati in zato izreči 
posebno zahvalo skupini NeŠe, 
ki je organizirala prvi dobro-
delni rock koncert v Vodicah.
Mlade so navdušili s svojo glasbo, 
Župnijsko Karitas Vodice pa z od-
ločitvijo, da zbrani denar na kon-
certu namenijo družini v stiski. S 
prostovoljnimi prispevki so zbrali 
200 evrov. Ta znesek smo preda-
li mladi družini z več otroki, ki se 
je trenutno znašla v stiski, saj sta 
oba starša iskalca zaposlitve.
V imenu družine in v imenu Žu-
pnijske Karitas Vodice se rock 
skupini NeŠe in vsem darovalcem 
iskreno zahvaljujemo. Upamo, 
da bo navedena dobrodelnost 
vzpodbudila k podobnim deja-
njem tudi druge.

 Župnijska Karitas Vodice

N
eŠ

eZAHVALA
Dobrodelni

koncert
rock 

skupine 
NeŠe
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V Medvodah je bilo med 8. in 
10. junijem 2012 državno pr-
venstvo v modernih tekmo-
valnih plesih. Več kot 1.500 
prijavljenih plesalcev različnih 
kategorij (modern, show dan-
ce, orient in street dance show) 
je predstavilo svoje delo.

V mladinski kategoriji show dance, 
mala skupina, so dekleta, članice 
Plesnega kluba Miki, v sestavi Eva 
Smodiš iz občine Vodice, Eva Gor-
jup, Maja Greglj, Monika Karnar, 
Laura Potočnik, Lea Razpotnik in 
Lana Smolnikar, osvojile naslov 
državnih prvakinj. S točko Na ulici 
so si priplesale zlato odličje. V ka-
tegoriji mladinska show formacija 
pa so s točko Moč vilinov dosegle 
odlično tretje mesto. 

Obe točki je sestavila plesna pe-
dagoginja in koreografinja Maja 
Lavrinc, ki je njihova trenerka že 
šesto leto. Pod njenim vodstvom 
so dekleta dosegla že kar nekaj 
zavidljivih rezultatov  tako na dr-
žavnih kot tudi na evropskih in 
svetovnih prvenstvih.

Le tako naprej!
E. S.

Državne prvakinje
v SHOW DANCU 
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Točka na ulici

Zmaga je sladka.

V Mikiju je kar nekaj deklet iz našega kraja. Moč vilinov
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www.regeneracija.si

SLOVENSKI PROIZVOD

V nedeljo, 1. julija, je bilo na 
Ravnah na Koroškem državno 
prvenstvo za starejše mladin-
ke in mladince. Od medvoških 
atletov sta nastopila Luka Ja-
nežič in Andreja Bobnar.
Luka Janežič, občan Vodic, je na-
slovu državnega prvaka za mlajše 
mladince, ki ga je dosegel v Ma-
riboru, v nedeljo dodal še naslov 

državnega prvaka v teku na 200 
metrov za starejše mladince. V si-
lovitem finišu je s časom 21.77 se-
kunde premagal vso konkurenco 
in zasluženo prejel zlato medaljo. 
Tako je še drugič letos tekel pod 
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22 sekundami in se zelo približal 
državnemu rekordu mlajših mla-
dincev (21.63 sekunde), ki ga ima 
še iz leta 1986 Vid Kmetič. Andreja 
Bobnar je prav tako tekla na 200 
metrov in bila s časom 27.30 se-
kunde 17. Uredništvo se pridružu-
je čestitkam. Vemo, da je za takimi 
uspehi veliko odrekanja in truda.

M. K.
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Vsako priznanje za opravljeno 
delo ima svojo vrednost. Zlato 
je seveda kot smetana na vrhu 
torte. Tudi tale novica se nave-
zuje še na prejšnje šolsko leto, 
zgodila pa se je proti koncu.
Na gradu Tuštanj je bilo odprtje 
razstave in podelitev mednaro-
dnih priznanj udeležencem likov-
ne kolonije, ki jo je organizirala 
Osnovna šola Jurija Vege iz Mo-
ravč z likovno pedagoginjo Inge 
Ivartnik. Tema je bila, kako vidi-
jo legende v Sloveniji in drugih 
državah. Učenci so lahko izbrali 
slovensko legendo in jo prikaza-
li v poljubni likovni tehniki. Našo 
šolo so zastopali ZALA BERCE, 8. 

Zlato
priznanje 

SVETILKA CODAR PRIMERNA 
ZA GARAŽE, NADSTREŠKE, 

DELAVNICE, HLEVE,...
                                         

 

AKCIJA -20%

SUHADOLE 21, 1218 KOMENDA, TEL: 01/8341-399
ODPRTO OD PON. DO PET. OD 7.00h DO 18.00h, 

OB SOB. OD 8.00h DO 12.00h, NED. IN PRAZNIKI ZAPRTO

PRI NAS DOBITE:

VES ELEKTRO IN TEHNIČNI MATERIAL, SVETILA, ŽARNICE, 
ROČNO ORODJE, ELEKTRIČNO ORODJE, RAZNE VIJAKE,

 SILIKONE, SPREJE,...
PRODAJA ELEKTRIČNEGA ORODJA MAKITA, METABO, BTI

TRGOVINA Z ELEKTRO IN 
TEHNIČNIM MATERIALOM

LOGIN BV D.O.O., SUHADOLE

Tekmovanje na 
temo prometa

Tekmovanje Kaj veš o prometu je 
potekalo na Osnovni šoli Valentina 
Vodnika v Ljubljani še pred zaključ-
kom leta. V konkurenci 'obljubljan-
skih' občin sta odlično nastopila 
Manca Bilban (9. a) in Gašper Žajde-
la (8. b). 
Osvojila sta prvo in tretje mesto. V čem 
so se preizkusili mladi? Testiranje na 
elektronskih testnih polah o vpraša-
njih cestnoprometnih predpisov, opre-
mi kolesa in etiki v prometu, spretno-
stna vožnja na poligonu, ocenjevalna 
vožnja na prometnih površinah. Man-
ca Bilban in Gašper Žajdela sta odlič-
no opravila s tekmovanjem. Gašper 
je končal tik pod vrhom, Manca pa si 
je s prvim  mestom prislužila nastop 
na državnem tekmovanju v Mariboru. 
Čestitke obema in še naprej predvsem 
varno v prometu. Vsem udeležencem 
v prometu pa zdaj, ko se začenja novo 
šolsko leto, opozorilo, naj vozijo strpno 
in previdno.

M.K.

razred, JAN ŠPENKO, 8. Razred,  in 
LIZA TAVČAR, 9. razred. Jan Špen-
ko je za svoje delo prejel zlato 
priznanje. Čestitamo in tudi letos 
polno uspehov; osebnih in šol-
skih.

M.K.



31

Čr
na

 k
ro

ni
ka

Policija svetuje in opozarja
Obiskovalci turističnih in pohodniških točk naj bodo previdni in poskrbijo, da v svojih vozilih ne puščajo 
vrednejših predmetov na vidnem mestu.
Prav tako vse občane opozarjamo, naj pri uporabi oziroma parkiranju koles te parkirajo na mestih, ki so 
bolj obljudena oziroma naj upoštevajo samozaščitne ukrepe (zaklepanje koles, pospravljanje koles v zapr-
te prostore in podobno).

Lep pozdrav!
Policijska postaja Medvode

Pismo
BRALCACrna kronika

(Poročilo za obdobje od 7. 6. 2012 do 2. 8. 2012.)

ˇ

Prometne nesreče
Na začetku julija so v Utiku obravnavali prometno nesrečo, ki se je pripetila zaradi 
vožnje z neprilagojeno hitrostjo voznika osebnega avtomobila. Konec julija se je v 
Kosezah pripetila prometna nesreča zaradi vožnje z neprilagojeno hitrostjo in pod 
vplivom alkohola.

Kriminaliteta
V Utiku so v začetku junija policisti obravnavali poskus vloma v stanovanjsko hišo, 
kjer so bili storilci prepodeni s kraja dogodka. Sredi junija je nekdo v Bukovici ukradel 
bakrene žlebe s poslovnega objekta, konec junija pa je neznanec v Vodicah iz parkira-
nega osebnega avtomobila vzel denarnico. V Hrašah je nepridiprav poskušal vlomiti v 
stanovanjsko hišo, vendar mu to k sreči ni uspelo. Tudi julij ni bil miren. V začetku me-
seca je v Zapogah nekdo pokradel strešno folijo in alufolije, na vodiškem pokopališču 
se je tat spravil na svečomat in vanj vlomil, v Utiku pa se je nekdo lotil vrat na leseni 
brunarici. V Repnjah so medvoški policisti obravnavali še tatvino smetnjaka, v Polju pa 
tatvino denarnice. V Zapogah so policisti obravnavali še tatvino osebnega avtomobila 
višjega cenovnega razreda in poskus vloma v avto ter tatvino kolesa. Konec julija so 
nekomu v Polju pri Vodicah ukradli udarno kladivo. V začetku avgusta pa so policisti v 
Vodicah obravnavali tatvino denarja.

Javni red in mir
Pred dvema mesecema je prišlo v Vodicah do delovne nesreče, v kateri je bila ena 
oseba lažje telesno poškodovana. V Polju letos na veselici niso imeli miru, saj je prišlo 
do pretepa med nekaterimi vročekrvnimi udeleženci. Kršitelju je bil izdan plačilni na-
log. V Zapogah so morali policisti nekomu, ki se je vozil brez vozniškega dovoljenja, 
zaseči osebni avto. 
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Čeprav sta bili namenjeni pomemb-
nim vsebinskim točkam, sta 17. in 18. 
redna seja občinskega sveta potekali 
dokaj mirno. Ena od pomembnejših 
točk je bila zaključni račun občine. 
Kot smo že opozarjali pri sprejemanju 
vseh zaključnih računov in sprejema-
nju proračunov, je tekoča poraba ob-
čine prevelika in znaša za približno 
enak obseg dela bistveno večjo vsoto 
kot pred desetimi leti. Ponovno smo 
opozorili na vprašanje gospodarno-
sti obstoja lastnega komunalnega 
podjetja. 
Občinski svet na 17. seji ni želel 
obravnavati naših pripomb na Odlok 
o odvajanju odpadnih komunalnih 
voda in Odlok o oskrbi s pitno vodo, 
ki so se nanašale na strog režim, ki 
ga občina v prihodnosti uveljavlja za 
področja, ki nimajo kanalizacije. Prav 
tako na 18. seji občinski svet ni sprejel 
naših predlogov za dopolnitev Skle-
pov o načinu izračuna cen oskrbe s 
pitno vodo in odvajanja ter čiščenja 
komunalne in padavinske vode. Ni 
zagotovila, da bo občina omogočila 
sprejemljivo ceno za zakonito pra-
znjenje greznic. To lahko pomeni 
ogromne stroške za občane ali pa 
nadaljnje odvažanje na črno. Ne mo-
remo se strinjati z dejstvom, da v sklo-
pu lanske investicije na čistilni napravi 
v Vodicah ni bilo dograditve bazena 
za sprejem greznic, kar bi po našem 
mnenju lahko omogočilo sprejemlji-
vo ceno praznjenja obveznih nepre-
točnih greznic po letu 2015 oziroma 
2017.
Naš predlog za razširitev dnevnega 
reda 17. seje je vseboval tudi spremem-
be pravilnikov in meril za financiranje 
kulturnih programov in programov 
društev. Osredotočen je bil na od-
pravo določb, ki delajo razlike med 
posameznimi vrstami društev. Poleg 
tega smo predlagali, da se v merilih za 
določanje višine sredstev upošteva 
število članov, ki so prebivalci naše 
občine. Predlogi so bili že na odboru 
za družbene dejavnosti v celoti zavr-
njeni.
Poročilo župana o opravljenem delu 
v preteklem letu smo na 17. seji občin-
skega sveta z vidika prizadevnosti 
pohvalili. Tudi konkretnih rezulta-
tov je nekaj. Opozorili pa smo, da je 

vodstvo občine dolžno spoštovati 
že sprejete odločitve iz preteklosti, 
ki še vedno veljajo. Vrsto rešitev že 
vključuje Razvojni program občine, 
ki je bil sprejet pred desetimi leti.  
Projekte, ki so bili že dvakrat ali trikrat 
predmet strokovne presoje in usklaje-
vanja z občani, je treba graditi naprej 
na že sprejetih izhodiščih, sicer lahko 
vsak mandat začenjamo vse znova. 
Ponovno smo poudarili, da je treba 
sprejeti v preteklosti že pripravljen 
Občinski prostorski načrt, z ustre-
znimi popravki seveda. Ponoven 
natečaj za ureditev središča Vodic 
brez sredstev in znanega soinvesti-
torja je ta trenutek neproduktiven. 
Posebno zato, ker trenutna infrastruk-
tura, tako družbena kot komunalna, 
kratkoročnih dodatnih obremenitev 
ne prenese. To pa je predpogoj za na-
daljnjo zidavo v Vodicah. Poleg tega 
nihče ni znal povedati, koliko bo ta 
natečaj stal. 
Večkrat se zgodi, da je občinski svet 
postavljen kar pred dejstvo brez 
predhodnega posvetovanja, pri 
čemer gre včasih tudi za dolgoročne 
posledice na proračun občine ali ob-
čanov. Tak primer je bilo dogovarjanje 
župana o priključitvi naše kanalizacije 
na ljubljansko. Dolgoročne finančne 
posledice za občane in za občino ter 
časovna izvedljivost dogovora niso ja-
sne. To pomeni tudi samovoljno spre-
minjanje še vedno veljavne sprejete 
strategije, ki je v pristojnosti občinske-
ga sveta in je do tega trenutka ni spre-
minjal. Neuradno je celo slišati, da 
naj bi občina zaprosila za ponoven 
vstop v Holding mesta Ljubljane, 
kar je v popolnem nasprotju s po-
godbo o delitveni bilanci in o čemer 
občinski svet sploh ni razpravljal.
Na 18. seji občinskega sveta smo po-
slušali tudi poročilo nadzornega od-
bora. Po naši oceni se ta izogiba pre-
gledu pomembnih velikih investicij 
in pregledu velikih tekočih stro-
škov v tem mandatu ter se ukvarja 
z zadevami, ki jih želi vodstvo občine 
kot opravičilo za svoje predloge. Za-
nimivo, da nadzorni odbor komentira 
odločitve izpred desetih let, pri čemer 
pa ne upošteva ter ne razišče finančne 
situacije občine in drugih okoliščin (na 
primer cen zemljišč na trgu) takrat in 

danes. S tem posega tudi v pristoj-
nosti nekdanjih nadzornih odborov, ki 
jim je mandat že potekel, in posredno 
spreminja njihova mnenja. 
Ob koncu 18. seje smo v skladu s po-
slovnikom nadzornemu odboru po-
stavili tri vprašanja: Je bila investicija 
nadgradnje osnovne šole od neurja 
v letu 2008 pa do zaključka  zakonito 
in gospodarno izpeljana? Je obstoj in 
delovanje javnega podjetja Komunala 
Vodice, d. o. o., ves čas obstoja zako-
nito in gospodarno? Je financiranje 
društev, katerih večina članov ni naših 
občanov, zakonito in gospodarno? Pi-
sne odgovore v skladu s poslovnikom 
pričakujemo do naslednje seje občin-
skega sveta. Prav tako pričakujemo 
pisni odgovor župana na zahtevo po 
seznamu in vsebini pogodb, ki jih je 
imela ali jih ima občina v tem mandatu 
sklenjene z zunanjimi izvajalci. Te bi 
nam v skladu s poslovnikom moral 
posredovati že do zadnje seje občin-
skega sveta. 
Na 18. seji se je razvnela tudi razprava 
o polovičnem znižanju sejnin sve-
tnikom zaradi zakona o uravnoteženju 
javnih financ. Po mnenju nekaterih je 
to krivičen ukrep, saj ostanejo sejnine 
za druge organe nespremenjene gle-
de na plačo župana. Tako bodo člani 
nadzornega odbora dobivali bistveno 
višje sejnine od svetnikov. Mnenje NSi 
je bilo, da smo bili izvoljeni na podlagi 
naše prostovoljne odločitve in bi delo 
svetnikov opravljali tudi brezplačno. 
Glede na dejansko neenakopravnost v 
zakonu pa smo predlagali, naj Občina 
Vodice prek Združenja občin Sloveni-
je sproži presojo zakona na ustavnem 
sodišču. 

Vsem občankam in občanom želimo 
uspešen začetek novega šolskega leta 
v prvem, drugem ali tretjem življenj-
skem obdobju. Znanja ni nikoli preveč. 
Želimo vam tudi lepo praznovanje ob-
činskega praznika. Letos smo za pla-
keto Občine Vodice predlagali ekipo 
Oratorija, za naziv častnega občana pa 
podjetnika Burnika s Skaručne.

Lepo vas pozdravljamo Anton Kokalj, 
Mojca Ločniškar in Tomaž Gyergyek iz 
svetniške skupine NSi Vodice

Predlogi NSi za 17. in 18. sejo
občinskega sveta Občine Vodice
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Zmotilo me je pisanje odgovor-
ne urednice Monike Kubelj že v 
aprilski številki Kopitarjevega 
glasu. Njeno poročanje s 15. 
seje občinskega sveta o točki 
Kocljeva ni bilo korektno. Na-
redila je povzetek pričanja ga. 
Marije Kragelj v nekaj stavkih. 
K besedi sem pristopil tudi sam 
in predstavil svoje videnje in 
razloge, zakaj se potegujem za 
nakup občinskega zemljišča in 
zakaj nasprotujem občinske-
mu predlogu prodaje zemljišč. 
O tem pa v povzetku zapisnika, 
objavljenega v Kopitarjevem 
glasu, ni niti besedice. Tako po-
ročanje se mi zdi skrajno neko-
rektno in pristransko.

Čeprav me je takšen način poro-
čanja zmotil, se mi ni zdelo vre-
dno prepirati in zgubljati energije. 
Ko pa sem v majski številki glasila 
Kopitarjevega glasu prebral pi-
smo ga. Marije Kragelj, je več kot 
očitno, da se želi mene in moje 
starše očrniti oziroma prikazati v 
napačni luči. Tako da sem dobese-
dno izzvan in primoran, da pred-
stavim svojo zgodbo in zanikam 
neresnice, ki jih v pismu navaja 
ga. Marija Kragelj. Obenem je prvi 
del tudi povzetek mojega nago-
vora svetnikom na 15. seji občin-
skega sveta v primeru Kocljeva.

»S svojo družino živim v stanovanj-
ski hiši na parceli, ki meji na občin-
sko zemljišče, ki je v tem primeru ak-
tualno. To zemljišče sestavljata dve 
zemljiški parceli, ki tvorita gradbe-
no parcelo lepe pravokotne oblike s 
stranicami približno 18 x 30 metrov 
in meri skupaj 520 kvadratnih me-
trov. Na skrajnem robu te gradbene 
parcele je vsa potrebna infrastruk-
tura (vodovod, telekomunikacije, 

elektrika, fekalna in meteorna ka-
nalizacija, plinovod, dovoz po as-
faltirani cesti z javno razsvetljavo 
do parcele). 

Tržna cena za to gradbeno parcelo 
je po moji oceni okrog 120 evrov za 
kvadratni meter, kolikor tudi obči-
ni jaz ponujam zanjo. To je skupaj 
62.400 evrov.

Trinajsta točka 15. seje občinskega 
sveta je zajemala prodajo zemljišč 
na Kocljevi. Med drugimi tudi pre-
dlog prodaje omenjenih dveh ze-
mljiških parcel, ki skupaj tvorita 
gradbeno parcelo. Večjo zemljiško 
parcelo v izmeri 374 kvadratnih 
metrov po osem evrov za kvadratni 
meter je občina namenila g. Jane-
zu Gubancu in manjšo v izmeri 146 
kvadratnih metrov po 40 evrov za 
kvadratni meter pa njegovi materi 
Mariji Gubanec (sedaj je že pokoj-
na).
Omenjena gradbena parcela veli-
kosti 520 kvadratnih metrov bi tako 
bila prodana za borih 8.832 evrov.
Občinski proračun pa bo oškodo-
van za najmanj 50 tisoč evrov. 

Manjšo zemljiško parcelo koristim 
skupaj s starši za vrt. Ta parcela je 
bila pred leti last moje matere, ku-
pila pa jo je od staršev ga. Marija 
Kragelj. Tako da trditev ga. Mari-
je Kragelj, da je to njihova zemlja, 
ni resnica, saj so parcelo že enkrat 
prodali. Prav tako pa so na lastno 
željo, brez nasprotovanj prodali 
tudi zemljišče, ki zajema drugo ze-
mljiško parcelo v izmeri 374 kvadra-
tnih metrov.«

Nadvse zanimiva pa je tudi geo-
detska odmera, ki jo je naročila 
občina na zemljiških parcelah na 
Kocljevi. Geometru je pod pritiski 

ga. Marije Kragelj in njenega bra-
ta g. Janeza Gubanca naročila, da 
mora odmeriti tako, da dobi ven 
gradbeno parcelo (kvadraturo 
preko 500 kvadratnih metrov, kar 
je pogoj za gradbeno parcelo v 
Občini Vodice).
In posledica teh meritev je tudi 
zmanjšanje površine moje parce-
le za 18 kvadratnih metrov. Ob-
činski parceli, na katero meji moja 
parcela, pa se je pri teh meritvah 
površina povečala kar za 45 kva-
dratnih metrov.
In to je ta gradbena parcela, ki je 
navedena zgoraj.

Zemljiški parceli, ki sta ju moja 
starša odkupila od Občine Vodi-
ce, pa sta bili le dve, odkupljeni 
po osem evrov za kvadratni me-
ter. Ena v velikosti 193 kvadra-
tnih metrov in druga v izmeri 82 
kvadratnih metrov. Vse druge, še 
manjše zemljiške parcelice pa so 
bile vse odkupljene po 40 evrov 
za kvadratni meter. Skupna povr-
šina vseh teh zemljiških parcel pa 
je 609 kvadratnih metrov, in ne 
800 kvadratnih metrov, kot trdi 
ga. Marija Kragelj. Vse te zemljiške 
parcelice pa se ne stikajo skupaj 
in jih ni mogoče združiti v grad-
beno parcelo (sadovnjak za hišo, 
parkirišče pred hišo, dva metra ši-
roki pas ob hiši).

Pozabila pa je ga. Marija Kragelj 
povedati, da je tudi ona že kar ne-
kaj zemljiških parcel okrog svojih 
dveh hiš odkupila od občine po 
osem evrov. Pa še več bi jih lahko, 
vendar jih ni, ker jih je hotela do-
biti brezplačno. 

Uroš Baliž

Replika na pismo bralcev ga. Marije 
Kragelj, objavljeno v majski številki 
Kopitarjevega glasu
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POZIV!
Svet za preventivo in varnost v cestnem prometu
ter Odbor za kmetijstvo pozivata vse kmetovalce,

ki imajo njive posajene s koruzo v neposredni bližini cest in križišč, da zaradi veli-
kega zmanjšanja preglednosti na številnih odsekih, za zagotovitev večje prometne 

varnosti nemudoma pokosijo vsaj tri metrski pas od obstoječega cestišča.

2.9. bo gorski ultramaratonec Ra-
dovan Skubic Hilarij v okviru svo-

jega projekta, v katerem s kolesom 
obiskuje vseh 211 občin, obiskal tudi 
Vodice. Med 18.16 in 18.31 bo lipov 

list, pred Občino Vodice, predal naše-
mu županu, Acu Šuštarju.

Prazen dan je in dvorišče,
naše oko zaman te išče,

ni več tvojega smehljaja,
utihnil je tvoj glas,

bolečina in samota sta pri nas.

ZAHVALA
V 53. letu starosti nas je zapustil 

naš dragi mož, ati in dedi 
MARTIN KUŠAR

iz Dobruše.
Iskrena hvala vsem, ki ste ga 

pospremili na njegovi zadnji poti. 
Hvala vsem sorodnikom, 

sosedom, prijateljem in znancem 
za vso podporo in tolažbo.

Hvala pogrebni službi Navček, 
gospodu Lamovšku in župniku 

gospodu Merverju.
Posebna zahvala gre PGD Repnje - 
Dobruša za spremstvo ob slovesu 

dragega pokojnika ter drugim 
PGD. 

Za vedno boš v naših srcih!
Žena Joži, otroci Primož, 

Barbi in Moni z družino

Ponovno
obvestilo

Obveščamo vas, da se bo 16. 

septembra v občini Vodice 

odvijala mednarodna kole-

sarska dirka za dečke in dekli-

ce v katagorijah do 13, do 14 

in do 15 let. V predtekmo se 

bodo pomerili rekreativni ko-

lesarji na odprtem prvenstvu 

Občine Vodice. Sama dirka 

bo potekala po cestah pri 

Utiku, zaradi česar bo veljala 

delna cestna zapora. Prosimo 

za strpnost na cesti in navija-

ško vzdušje.

Cestna
zapora in 

dirka

Zahvala
Zahvaljujemo se za nesebično 
in hitro pomoč ob razsutju to-
vora na Kamniški cesti. Še po-
sebno gre zahvala zaposlenim 
v PVT, družini Erce in Blažu Ko-
želju ter gasilcem za ureditev 
tekočega prometa.

Družina Hočevar iz Zapog

Od 1. julija ima
Pošta Slovenije spremenjen 

delovni čas. 
Vodiška pošta je odprta 

od 8. do 11.30 
ter od 14.30 do 18. 

Ob sobotah pa 
od 8. do 11. ure. 

Le večje pošte imajo celo-
dnevni obratovalni čas.

Spomini so kot iskre,
ki pod pepelom tlijo,

a ko jih razgrneš, vedno znova zažarijo.
(Goethe)

ZAHVALA
Ob izgubi našega dragega

PODGORŠEK FELIKSA,
Jurjevčevega ata iz Skaručne, 

se zahvaljujemo vsem, ki so mu izkazali 
spoštovanje na njegovi poslednji poti.
Hvala za izrečena sožalja, sveče, rože in 

tople besede.
Zahvala župnikom g. Petru Slevec, 

g. Marjanu Peklaj in g. Janezu Selan
za lep mašni obred, 

pevcem, g. Janezu Podgoršku za lep 
govor v imenu upokojencev in pogrebni 

službi Navček ter vsej njihovi pomoči 
ob tem žalostnem dogodku. Hvala tudi 

cerkvenim pevcem iz Skaručne za ganljive 
besede, ki jih je v imenu pevcev prebral 

Joško Podgoršek.
Iskrena zahvala vsemu zdravstvenemu 
osebju, ki so mu lajšali trpljenje v KC ob 

težki bolezni.
Bog lonaj bolniškemu duhovniku Šlibarju 

in nadškofu g. Alojziju Uranu, ki sta ga 
spremljala ob njegovi zadnji uri.

Žalujoči vsi njegovi
Skaručna, avgust 2012
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VABLJENI NA PRIREDITVE OB OBČINSKEM PRAZNIKU
DAN DATUM URA PRIREDITEV ORGANIZATOR KRAJ PRIREDITVE

NEDELJA 2.9.2012 10:00 ŠAHOVSKI TURNIR POSAMEZNIKOV 
OB OBČINSKEM PRAZNIKU TENIS KLUB KUBU TENIS KLUB KUBU

NEDELJA 2.9.2012 14:00 TURNIR TROJK V ODBOJKI NA MIVKI TENIS KLUB KUBU TENIS KLUB KUBU

NEDELJA 2.9.2012 18:16 
-18:31

211 LIPOVIH LISTOV ZA ZELENO 
SLOVENIJO - IZ SRCA SLOVENIJE V VSE 
SLOVENSKE OBČINE 

GEOSS, Občina Litija, 
Center za razvoj Liti-
ja, Občina Zagorje 
ob Savi, kolesarski 
ultramaratonec Ra-
dovan Skubic

PRED OBČINO VODICE

SREDA 5.9.2012 11:00 URADNA OTVORITEV INTEGRIRANIH 
AVTOBUSNIH LINIJ LPP

OBČINA VODICE, 
LPP, MOL

KOPITARJEV TRG,
POD LIPAMI

SOBOTA 8.9.2012 7:00 
-13:00 TRŽNICA VODICE OBČINA VODICE KOPITARJEV TRG

SOBOTA 8.9.2012 19:00 SLAVNOSTNA SEJA S PODELITVIJO 
PRIZNANJ IN DRUŽENJE OBČINA VODICE KD VODICE,

POD LIPAMI

NEDELJA 9.9.2012 9:00 NOGOMETNI TURNIR ŠD REPNJE-
DOBRUŠA

TENIS KLUB KUBU
VODICE

NEDELJA 9.9.2012 9:00 TENIŠKI TURNIR POSAMEZNIKOV OB 
OBČINSKEM PRAZNIKU TENIS KLUB KUBU TENIS KLUB KUBU

NEDELJA 9.9.2012 9:00 
-18:00

BALINARSKI TURNIR TROJK ZA POKAL 
OBČINE VODICE BK KUBU

TENIS KLUB KUBU, 
KOČA SD
STRAHOVICA

NEDELJA 9.9.2012 9:00 POHOD PO OBČINI VODICE OBČINA VODICE, ŠD 
REPNJE-DOBRUŠA PO OBČINI VODICE

NEDELJA 9.9.2012 po 
maši BLAGOSLOV PRAPORA ČD SKARUČNA ČD SKARUČNA SKARUČNA - PRED 

CERKVIJO

SREDA 12.9.2012 13:00 
-17:00

PREDSTAVITEV MEDNARODNEGA 
PROJEKTA TAKE OFF

"PREDSTAVNIKI PRO-
JEKTA TAKE OFF V 
SLOVENIJI"

KD VODICE

PETEK 14.9.2012 20:00 ROCK FEST VODICE - KONCERT IN 
ZABAVA ZA MLADE 2012

OBČINA VODICE, 
KULTURNI KLUB S

KD VODICE,
POD LIPAMI

SOBOTA 15.9.2012 14:00 TURNIR TROJK V KOŠARKI ŠD VICTORIA CLUB 
VODICE IGRIŠČE OŠ VODICE

SOBOTA 15.9.2012 14:00 VESELA HARMONIKA

OBČINA VODICE, 
DRUŠTVO ZA OHRA-
NITEV KULTURNE 
DEDIŠČINE PODEŽE-
LJA SKARUČNA

SKARUČNA,
IGRIŠČE PRI 
KULTURNEM DOMU

SOBOTA 15.9.2012 15:00 
-17:00 GORSKI KRONOMETER NA RAŠICO SD STRAHOVICA SELO, SD STRAHOVICA

NEDELJA 16.9.2012 10:00 - 
14:00

KOLESARSKA DIRKA ZA POKAL 
OBČINE VODICE

KOLESARSKO DRU-
ŠTVO ROG, OBČINA 
VODICE

SD STRAHOVICA,
SELO-ŠINKOV
TURN-SELO

SREDA 19.09.2012 18:30 DRUŽABNI VEČER ZA ODRASLE - 
PROGRAM NE-ODVISEN.SI

ZAVOD 7, OBČINA 
VODICE KD VODICE

SOBOTA 22.9.2012 9:00 TURNIR V IN-LINE HOKEJU OB 
OBČINSKEM PRAZNIKU

HK UTIK, TENIS KLUB 
KUBU TENIS KLUB KUBU

SOBOTA 22.9.2012 13:00 GASILSKO TEKMOVANJE - ČLANI, 
ČLANICE GZ VODICE MEDVODE (Zbilje)

SOBOTA 29.9.2012 9:00 ZAKLJUČNI TENIŠKI TURNIR 
POSAMEZNIKOV TENIS KLUB KUBU TENIS KLUB KUBU

SOBOTA 29.9.2012 16:00 TURNIR V NAMIZNEM NOGOMETU ŠD VICTORIA CLUB 
VODICE

GASILSKI DOM 
VODICE

SOBOTA 29.9.2012 16:00 PRIREDITEV OB PRAZNOVANJU 
MEDNARODNEGA DNEVA STAREJŠIH

DU BUKOVICA - 
ŠINKOV TURN DOM KRAJANOV UTIK


